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SKRAĆENI  ZAPISNIK 

   
sa 25. sjednice Skupštine Istarske županije, održana  12. ožujka 2007. godine u Maloj 
koncertnoj  dvorani Spomen doma u  Pazinu 
 

Sjednicu je u 17,03 sati otvorio ANTON PERUŠKO, predsjednik  Skupštine 
Istarske županije (IDS-SDP), koji je sjednici i predsjedavao. 
                                     
 Pozdravlja sve prisutne  kolege vijećnice i  vijećnike Skupštine Istarske  županije. 
 Pozdravlja : 
 -    Gospodina župana, Ivana Jakovčića 

- Zamjenika župana , Sergia Bernicha 
- članove Poglavarstva, koji prisustvuju  sjednici 
- resorne pročelnike  županijskih  upravnih odjela, 
- predstavnike javnih medija i sve ostale, koji su  prisutni na  25. sjednici Skupštine 

Istarske županije . 
 Prije utvrđivanja dnevnog reda moli  tajnicu  Skupštine,  gospođu Vesnu Ivančić, da 
izvrši prozivku vijećnika radi utvrđivanja kvoruma na 25. sjednici Skupštine Istarske županije. 

 
PRISUTNI – ODSUTNI 

 
R.br. VIJEĆNIK LISTA PRIMJEDBE 
1. LINO ČERVAR HDZ Odsutan 
2. MARINO ROCE HDZ  
3. DARKO JERGOVIĆ HDZ   
4. LOVORKA TOMIČIĆ HDZ   
5. MILAN MEDEN HDZ Odsutan 
6. MAURO IVANČIĆ  HNS/ZELENI/HSLS/ Nakon utvr. d.reda 
7. SANDRO JURMAN HNS/ZELENI//HSLS/ Nakon utvr. d.reda 
8. JOSIP- ANTON RUPNIK HNS/ZELENI/HSLS/  
9.  SILVANO HRELJA HSU  
10. SUZANA BUGARIN HSU   
11. ROMANO ČERNJUL HSU  
12. LINO ROŠA HSU  
13. DAMIR RADNIĆ ISDF  
14. TULLIO PERSI ISDF  
15. ORIANO BULIĆ ISDF Nakon utvr. d. Reda 
16. VLADIMIR  GAŠPARINI ISDF  
17. KLARA GRAHOVAC IDS  
18. STJEPAN MRAKOVIĆ IDS  
19. ORIJANA LUKIĆ IDS  
20. KATARINA NEMET IDS u.L.Limuncin Toht  
21. FRANKO UDOVIČIĆ IDS  
22. TEDI  CHIAVALON IDS  
23. MIHO  VALIĆ IDS  
24. VITTORIO ZULIANI IDS  
25. AHMED MAKOTA IDS  
26. BRANKA DAIĆ BURSAĆ IDS  
27. TAMARA  BRUSSICH IDS u. Furia Radina  
28. JADRANKA FABAC IDS u. E. Kosa 
29. SERĐO RIGO IDS Odsutan (O) 
30. VIVIANA BENUSSI IDS  
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31. FABIO JELIČIĆ IDS  
32. EDA KLAPČIĆ IDS   
33. MARTIN MATOŠEVIĆ IDS  
34. DANICA MILETIĆ IDS  
35. MICHELA BLAGONICH IDS   
36. LAURA ŠUPERINA IDS  
37. ANTON PERUŠKO SDP  
38. MIRJANA ĆUS SDP  
39. LINO DOBRILA SDP  
40.  PETAR RADETIĆ SDP  
41. DINO KOZLEVAC SDP  
  
 
OSTALI PRISUTNI : 
 
VESNA IVANČIĆ, tajnica Skupštine Istarske županije , 
MELITA FERENČIĆ, zamjenica tajnice Stručne službe za poslove Skupštine i Poglavarstva 
Istarske županije,  
IVAN KLARIĆ, deb. stenograf, 
TULIO DEMETLIKA, član Poglavarstva zadužen za održivi razvoj 
MLADEN DUŠMAN, pročelnik Upravnog odjela za obrazovanje, kulturu i sport Istarske 
županije,  
Dr.  ROMANITA ROJNIĆ, pročelnik Upravnog odjela za zdravstvo i socijalnu  skrb Istarske 
županije,   
LUCIJA  DEBELJUH, član Poglavarstva zadužena  za  kulturu i školstvo, 
KRISTINA BULEŠIĆ, član Poglavarstva zadužena za civilno društvo , 
MIODRAG ČERINA, pročelnik Kabineta župana Istarske županije 
DARKO KADUM, direktor TD MIH d.o.o. Poreč, 
ĐANFRANKO PRIBETIĆ, poljoprivredni  savjetnik u TD MIH d.o.o. Poreč  

 
Predsjednik ANTON PERUŠKO, konstatira da je prozivkom  utvrđeno  da je na 

početku 25. sjednice Skupštine Istarske županije prisutno  34  od  41 vijećnice  i vijećnika, pa 
Skupština ima kvorum i može pravovaljano raditi i donositi odluke.  
 
 Prije utvrđivanja dnevnog  reda predsjednik ANTON PERUŠKO, dao je slijedeće 
obavijesti u funkciji predsjednika : 

- da je od prošle sjednice Županijske skupštine Istarske županije vijećnica Klara 
Grahovac magistrirala, te joj  čestita, što su  vijećnici popratili  aplauzom, a 
vijećnica Klara Grahovac se zahvalila predsjedniku  Županijske skupštine 
ANTONU PERUŠKU, na upućenom joj telegramu, kojim čestita na magisteriju,  

- da  je u međuvremenu primio nekoliko pisama vijećnika, od  gospodina Silvana 
Hrelje, vezano  na njegov upit  na 24. sjednici Županijske skupštine Istarske 
županije, koji je tražio pismeni odgovor na svoje vijećničko pitanje, te iznosi da je 
Stručna služba Skupštine Istarske županije uputila Kabinetu župana zahtjev za 
davanje odgovora, 

- da je primio dva  pisma gospodina vijećnika Josipa  Antona Rupnika, na koje traži 
odgovor u jednom pismu na  sedam, osam  vijećničkih pitanja, te iznosi da je 
Stručna služba Skupštine Istarske županije po njegovom nalogu uputila 
nadležnim upravnim odjelima  odnosno Poglavarstvo njegovo pismo sa zahtjevom  
da se postupi u skladu sa zahtjevima vijećnika odnosno  u skladu sa propisanom 
procedurom o davanju odgovora  na postavljena pitanja, 

- da je na dan održavanje sjednice  primio pismo kojim od njega, kao predsjednika 
Županijske skupštine Istarske županije, vijećnik Josip Anton Rupnik, traži 
očitovanje u svezi  s izjavom vijećnika Tedi Chiavalona, te naglašava da su jedna 
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i druga izjava bile izgovorene sa govornice, pa misli da  predsjedniku Skupštine 
Istarske županije ne treba ovakva  pitanja upućivati, jer je stvar  jednog i drugog 
vijećnika ono što su  sa govornice izrekli  jedan drugome, 

- da ga je u  funkciji predsjednika Županijske skupštine Istarske županije, gospodin 
Tedi Chiavalon, izvijestio  da u  svezi sa spomenutim  pismom  ima dokaze koje  
je obećao na prošloj  sjednici Skupštine Istarske županije dati. 

  
 Prelazi se na utvrđivanje  dnevnog reda 25. sjednice Skupštine Istarske županije. 
 Prijedlog  dnevnog reda od 18  točaka vijećnici su primili  poštom.  
 Pozivom na  Poslovnik predsjednik ANTON PERUŠKO, predlože da se u  točci 14. 
briše podtočka a) Prijedlog  Rješenja o  razrješenju  člana Školskog odbora OŠ Jože Šurana 
Višnjan, uz  obrazloženje da je Ured državne uprave u Istarskoj županiji donijelo odluku o  
raspuštanju  Školskog odbora zbog utvrđene  nezakonitosti u postupku izbora članova 
Školskog odbora iz  reda učitelja i iz reda roditelja, pa nije potrebno  da Skupština Istarske 
županije donese posebno  Rješenje o  razrješenju  Školskog odbora OŠ Jože Šuran Višnjan, 
već da se samo imenuje novi  školski odbor. 
 Iz istog  razloga  predlaže da se briše u točki  15. podtočka a) s istim obrazloženjem 
kao što ga je dao  za točku 14. a). Radi se o prijedlogu Rješenja  o  razrješenju  članova 
Školskog odbora SŠ-Scuola Media Superiore «Leonardo da Vinci». 
 U skladu s Poslovnikom predlaže da točka 10. Prijedlog Odluke o osnivanju  
Povjerenstva za suradnju civilnog i javnog  sektora Skupštine Istarske županije bude  točka 
5. dnevnog  reda, a sve ostale točke  dnevnog reda da se pomaknu za jedan redni broj. 
 Pisanih prijedloga za izmjenu i dopunu dnevnog reda nije primio, pa otvara raspravu  
o prijedlogu  dnevnog  reda.  
 Pošto se nitko nije javio za riječ, zaključuje raspravu  i moli  vijećnice i vijećnike  da se 
izjasne  glasanjem za prihvaćanje dnevnog  reda kako je predložen uz dane izmjene i  
dopune koje je predložio, pa nakon glasovanja, utvrđuje da je za 25. sjednicu  Skupštine 
Istarske županije sa 34  glasova «ZA», bez  glasova «PROTIV», utvrđen  slijedeći 
 

D N E V N I R E D : 
 

1. Verifikacija  skraćenog zapisnika sa 24. sjednice  Skupštine  Istarske županije, 
2. Pitanja vijećnika, prijedlozi i informacije 

        3.   
a) Prijedlog Odluke o dodjeli Grba Istarske županije doc. Franzu Schausbergeru,  
b) Prijedlog Odluke o dodjeli  Grba Istarske županije Giovanniu di Stasiju, 
c) Prijedlog Odluke o dodjeli Grba Istarske županije Nenadu Čanku, 
d) Prijedlog Odluke o dodjeli Grba Istarske županije Franzu Schausbergeru 
4. Prijedlog  Mišljenja o interesu Republike Hrvatske za izgradnju  golf igrališta 
      s pratećim sadržajima, «Crveni vrh» u  KO Savudrija,  
5. Prijedlog Odluke o osnivanju Povjerenstva za suradnju  civilnog  i javnog  sektora  

Skupštine Istarske županije 
6. Prijedlog Odluke o prihvaćanju  Plana rada  i Financijskog  plana za 2007. 
      godinu Trgovačkog  društva MIH d.o.o. Poreč 
7. Prijedlog Odluke o kriterijima , mjerilima i  načinu  financiranja  domova za starije 
      i nemoćne osobe u2007. godini, 
8. Prijedlog  Odluke o kriterijima , mjerilima i  načinu  financiranja  materijalnih 
      i financijskih  rashoda centara za socijalnu  skrb i pomoći za podmirenje troškova 
      stanovanja korisnicima koji se griju  na drva u  2007. godini, 
9. Prijedlog  Odluke o kriterijima, mjerilima i  načinu  financiranja decentraliziranih 
      funkcija osnovnog školstva i za 2007. godinu, 
10. Prijedlog Odluke o kriterijima, mjerilima i  načinu financiranja decentraliziranih 
      funkcija srednjih  škola i učeničkih  domova za  2007. godinu, 
11.  

       a) Prijedlog Rješenja o razrješenju  članice Odbora za statut, poslovnik i upravu, 
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       b) Prijedlog Rješenja o imenovanju  člana Odbora za statut, poslovnik i upravu,  
 12.   

       a) Prijedlog Rješenja o razrješenju  članice Odbora za ljudska prava, 
       b) Prijedlog Rješenja o imenovanju  člana Odbora za ljudska prava 

 13.  
       a) Prijedlog  Rješenja o razrješenju člana Školskog odbora  OŠ Divšići, 
       b) Prijedlog  Rješenja o imenovanju  člana Školskog odbora  OŠ Divšići,  

 14.   
      b) Prijedlog  Rješenja  o imenovanju  člana Školskog odbora  OŠ Jože Šuran 
          Višnjan, 
 15.      

b) Prijedlog  Rješenja  o imenovanju  člana Školskog  odbora  AŠ-Scuola 
            Media Superiore «Leonardo da  Vinc i» Buje, 
 16.   

       a)   Prijedlog  Rješenja o  razrješenju člana  Školskog odbora  SŠ Buzet, 
       b)   Prijedlog Rješenja o imenovanju člana Školskog odbora  SŠ Buzet,  

 17.  
      a)   Prijedlog  Rješenja o razrješenju  Školskog odbora  Glazbene škole Ivana 

                        Matetića Ronjgova, 
b) Prijedlog  Rješenja  o imenovanju  člana Školskog odbora Glazbene škole 

Ivana  Matetića Ronjgova 
 18.   

a) Prijedlog  Rješenja o  razrješenju člana Školskog odbora  Strukovne škole 
      Eugena Kumičića Rovinj 
b) Prijedlog  Rješenja o imenovanju  člana Školskog odbora  Strukovne  
      škole Eugena Kumičića Rovinj  

 
AD – 1  VERIFIKACIJA SKRAĆENOG ZAPISNIKA SA  24. SJEDNICE 

                            SKUPŠTINE ISTARSKE ŽUPANIJE 
          
Skraćeni zapisnik sa 24. sjednice vijećnici su dobili  uz poziv za sjednicu poštom.  
Otvara raspravu o zapisniku sa  24. sjednice Skupštine Istarske županije. 
Vijećnica LOVORKA TOMIČIĆ, primjećuje  da je na  listi  gdje su naznačeni  

PRISUTNI – ODSUTNI  krivo upisano njeno prezime Lovrić umjesto TOMIČIĆ, pa traži 
ispravak. 

Vijećnik SILVANO HRELJA , iznosi da na stranici  17 skraćenog zapisnika piše da 
traži  da mu gospodin Milan Antolović proslijedi pisani odgovor vezano za Butonigu, ali kako 
nema pravo  tražiti da mu Milan Antolović  proslijedi direktno odgovor, pa traži  da se izvrši 
ispravak « da traži odgovor  putem Poglavarstva Istarske županije». 

  Ujedno naglašava da su poslovnički rokovi istekli, a pisanog odgovora nije dobio,  i 
podsjeća da je  gospodin predsjednik Skupštine Istarske županije  rekao da će ga informirati 
što  se oko Butonige  događa, ali da ni od njega nije dobio   ni  usmenu ni pisanu informaciju.  
 

Pošto  drugih primjedbi nije bilo,  predsjednik ANTON PERUŠKO, zaključuje  
raspravu i daje na glasanje usvajanje skraćenog zapisnika sa  24. sjednice  Skupštine 
Istarske  županije, uz  ispravke koje su zatražili  vijećnica Lovorka Tomičić  i vijećnik Silvano 
Hrelja, te nakon glasovanja , utvrđuje da je Skupština sa 34 glasom «ZA», bez glasova 
«PROTIV» i  bez «SUZDRŽANIH»  glasova,  sa  prihvaćenim izmjenama i dopunama, 
usvojila 
 

   SKRAĆENI ZAPISNIK 
 

sa 24. sjednice Skupštine Istarske županije održana 29. siječnja 2007. godine 
 

AD -  2 PITANJA VIJEĆNIKA, PRIJEDLOZI  I INFORMACIJE 
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Za postavljanje vijećničkih pitanja javili su se  vijećnici : Damir Radnić, Petar Radetić, 

Lovorka Tomičić, Dino Kozlevac, Silvano  Hrelja, Josip  Anton Rupnik, VitTorio Zuliani, 
Danica Miletić, Tedi Chiavalon, Katarina Nemet, Klara Grahovac,  Michela Blagonić, Mauro 
Ivančić, Vladimir  Gašparini, Marino Roce, Lino Roša.   

 Moli da  se vijećnici drže  Poslovnika kojim je  predviđeno vrijeme koliko može trajati 
vijećničko pitanje, kao i vrijeme u kojem župan odnosno član Poglavarstva odnosno onaj 
kome je upućeno pitanje ima vremena za odgovor.   
 Pitanja su  postavljana  sistem pozicija – opozicija. 
 

DAMIR RADNIĆ :  
 Dobar dan svima ! 
 Imam jedan prijedlog odnosno zahtjev prema vama, gospodine predsjedniče, i pitanje 
za  gospodina župana. 

Imam zahtjev prema vama, gospodine predsjedniče, u ime kompletne opozicije.  
Razgovarao sam s predsjednicima klubova vijećnika i naš je zahtjev da se u  što 

skorijem roku održi  tematska sjednica  na temu tvornice  kamene vune  Rockwoola, da se    
na tu  sjednicu pozovu   graditelji tvornice kamene vune Rockwoola, pogotovo predstavnici 
tvrtke koja je radila  Studiju utjecaja na okoliš. I  također da se nama, kao predlagačima,  
dozvoli da na tematsku  sjednicu dovedemo nekoliko neovisnih stručnjaka, koji će nama 
vijećnicima  i građanima Istre pojasniti neke stvari oko izgradnje tvornice kamene vune 
Rockwool. 
 Pitanje za  gospodina župana Ivana Jakovčića. 
 Imao  sam nesreću  neki dan da naletim na zatvoreni tunel na Učki. Bila je  
saobraćajna nesreća,  pa sam se nekoliko  sati  vozio do kuće u Puli «Putevima revolucije», 
što bi se reklo, preko Koromačna, Trgeta itd. Vidim da je  most na Raši jučer ili danas pušten 
konačno u promet. Hvala ti Bože. Imat ćete moju  apsolutnu podršku i mog kluba vijećnika i  
članova  ISDF-a, ako doista konačno netko odgovara za situaciju kada je već tako i  tako  sa 
nekakve političke strane Istra bačena  u zapećak, makar da ti odgovorni za te ceste 
odgovaraju, jer je ona zaista katastrofalna. Istra je imala sreću da ne bude u ratu, ali vjerujte 
mi, sve ceste u Slavoniji, koja je prošla teški i  ružan rat, su daleko  bolje nego ceste na 
istočnom dijelu Istre. Ona  je krajnji užas. I molim vas  zaista da sa mjestu župana 
poduzmete sve što je u vašoj moći  da se tamo nešto napravi. I usput vas pitam : da li ćete 
nešto poduzeti. 
 Hvala.       
 

ANTON PEUŠKO :  
 Riječ ima gospodin Ivan Jakovčić, odgovor na vijećničko pitanje, a ja ću nakon 
odgovora  gospodina  župana, odgovoriti na upit koji je meni  postavljeno. 
 

IVAN JAKOVČIĆ :  
 Zahvaljujem na vašoj podršci i  najavi podrške. Drago mi je da imamo isto mišljenje, 
napokon, barem oko jednoga pitanja u  Skupštini Istarske županije. 
 Slažem se sa  građanima Labinštine  da je  cestovna infrastruktura na Labinštini 
očajna.  Moramo  izraziti svoje veliko  nezadovoljstvo  radom Hrvatskih cesta. Tražio sam 
gospodina Bobana sasvim konkretno u niz navrata, niti  na telefon ga ne mogu dobiti. 
Premjera Sanadera kad god  nazovem odmah dobijem ili se javi njegova  sekretarica i poslije 
toga se javi nakon nekog realnog  vremena. Međutim, neke ljude jednostavno kao da ih  ne 
zanima što se u Istri zbiva. Gospodin Boban je, nažalost, jedan  od tih. Ja to  želim javno  
reći.   Sada, nakon što je napokon mot na rijeci Raša i  cesta otvorena, imamo barem jedno 
privremeno rješenje. Moram reći da zajedno sa svojim suradnicima, sa dva vrlo utjecajna 
suradnika, gospodinom Tuliom Demetlikom i  gospodinom Marinom Brkarićem, kao zamjenik 
župana, smo  u niz navrata  razgovarali s  Hrvatskim cestama. Imamo obećanja od  raznih 
nivoa, nižih , nažalost,  jer sve ovisi o direktoru  firme odnosno  od predsjednika Uprave 
Hrvatskih  cesta, da će se stvari riješiti. I mogu  reći da ću i  dalje insistirati da se problem 
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dolaska na Učku  sa strane Labinštine što prije riješi. Ja sam se namjerno  prije 7 dana 
provezao svim cestama na Labinštini  da točno  osobno snimim situaciju, da vidim   gdje su 
kakve rupe, kakvi su to zavoji, kao i sve ostalo. Moram  konstatirati, nažalost,  da su 
Hrvatske ceste zaboravile na Labinštinu. U nizu  dopisa koje  sam  potpisivao upozoravali 
smo na to stanje, koje se ne popravlja. Ovdje javno kritiziram to stanje i pokušat ću poraditi 
na tome da se ono popravi. S druge strane ću  i dalje pokušati biti konstruktivan, sjesti 
zajedno za stol sa nadležnima i pokušati riješiti to stanje. Na sreću, znam da se radi na 
ishodovanju  potrebne dokumentacije za  cestu prema Učki, da se napokon završi dio ceste  
od Labina do Vranje, gore do  tunela. S druge strane cesta Pićan, Gračišće je u narednim 
planovima odnosno  trebala bi ići u realizaciju relativno brzo . 
 Što se tiče ceste prema Puljštini odnosno Labinština – Puljština za sada nekih velikih 
novih pomaka u biti  neće biti i tu moram biti decidiran.  
 Međutim, dozvolite da kažem i to  da priče oko toga kako treba stvoriti uvjete sada  
odmah ovdje i nikada kasnije za Istarski iks sa novom cestom, koja bi išla od Labina do 
Žminja, je nešto što  u ovom trenutku nije moguće realizirati. Nisam jedan od onih koji će 
neki problem stavljati pod tepih, niti jedan od  onih koji će lažna obećavanja davati. Ta cesta 
se uskoro graditi  ne može, jer nema novaca za to. Ali, minimalno što  tražimo od  države je 
da završi i sredi  postojeće ceste. Na tome ćemo  insistirati, jer su to sve državne ceste, i  dat 
ću vam informaciju, ako hoćete, već  na narednoj sjednici Skupštine Istarske županije  da li  
sam uspio  nešto napraviti.  
 

ANTON PERUŠKO :  
 Hvala županu Ivanu Jakovčiću. 
 Vijećnik je zadovoljan odgovorom. 
 /D. Radnić : Čekam vaš odgovor/. 
 Što se tiče vašeg  zahtjeva upućenog  na mene,  reći ću vam da sam ja  samo prvi 
među jednakima. Svi smo mi jednaki, imamo poslovnička prava, dužnosti i obveze. 

Pitanje sazivanja  tematske sjednice  regulirano je člankom  107. našeg Poslovnika  o  
radu u kojem u  petom stavku stoji «najmanje 10  vijećnika može predložiti  sazivanje 
tematske sjednice uz obrazloženje razloga  za  sazivanje  tematske sjednice».  

Prema tome, kada predsjednik primi  zahtjev za  sazivanje tematske sjednice, 
potpisano od  10  vijećnika Županijske skupštine Istarske županije i  dobije odgovarajući 
materijal, obrazloženje razloga  za  sazivanje tematske sjednice, ja ću postupiti sukladno  
Poslovniku.  

To je moj jedini odgovor. 
Ako  trebate moj potpis možda ćete ga i dobiti. Ali,  van Poslovnika  ne mnogu ići. 

 Hvala.  
 Idući je kolega vijećnik Petar Radetić na redu za postavljanje  vijećničkog pitanja, ali 
prije toga  riječ ima vijećnik Damir Radnić. 
 

DAMIR RADNIĆ :  
 Želim gospodina župana samo podsjetiti da je petnaestak godina  već na vlasti, a 
toliko  otprilike i SDP-e, a vaš  slavni  član Damir Kajin se hvali  da smo najbogatija županija 
u Hrvatskoj. 
 /A. Peruško : Što  želite ispraviti !?/. 
 Krajnje je vrijeme da to  bogatstvo upotrijebi na  istočnu Labinštinu. 
 A vama, gospodine predsjedniče, kada vam  6.500 potpisa nije bilo dovoljno, kada 
vam nisu bili javni  prosvjedi dovoljni, riječi stručnjaka, koji su govorili o  nekompetentnosti,  
nekompletnosti Studije okoliša, kada vam to nije bilo dovoljno, ja imam spremljenu 
interpelaciju, dobit ćete je ovih dana, s obzirom da sam pretpostavljao  da ćete tako 
odgovoriti. Vi izbjegavate to. 

 
ANTON PERUŠKO :  

 Gospodine  vijećniče Radniću ! 
 Ja sam svoj  stav jasno obrazložio. 
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Vi ste u ovoj  Vijećnici, kao i ja, položio prisegu u kojoj ste  prisegli da ćete štititi Statut 
i zakone Republike Hrvatske. 

 Ja sam dao obrazloženje i  napisao  podnositeljima zahtjeva da  uvažavam i cijenim  
potpise 6500 ljudi, međutim ne mogu ići protiv zakona Republike Hrvatske, nego sam ih  
dužan poštivati. 

 I ako hoćete da vam kažem, ja sam se toleranciji naučio od  netolerantnih, šutnji  od 
onih koji znaju puno pričati i tim svojim učiteljima ne mogu  biti nezahvalan. 
 Nemojte me prozivati za nešto zašto nisam odgovoran. Rekao sam  da sam ovdje  
samo prvi među jednakima. 
 Idući je na redu za postavljanje vijećničkog  pitanja, kolega vijećnik Petar Radetić.  
 

PETAR RADETIĆ :  
 Poštovani  gospodine predsjedniče, gospodine župane, kolegice i kolege vijećnici! 
 Moje današnje prvo pitanje odnosi se na Opću  bolnicu Pula, a postavljam ga 
gospodinu župnu. 
 Pitanje vezano za  Opću bolnicu Pula postavio sam još u  siječnju mjesecu prošle 
godine, a bilo je vezano za gubitke, odgovornosti Skupštini Istarske županije za poslovanje 
bolnice i  slično. Tada je ujedno SDP-e dao inicijativu, koja je i prihvaćena, da se stanje u 
bolnici raspravi na jednoj od narednih sjednica  Skupštine Istarske županije. 
 Pitanje sam ponovio na sjednici Skupštine   Istarske županije krajem sedmog  
mjeseca  prošle godine, uz opasku da se rasprava  proširi  i na projekt izgradnje nove 
bolnice. Međutim, to danas nije ta  točka došla na dnevni  red, pa  kako se može pročitati u 
tisku da se dugovi u  bolnici i dalje  povećavaju, interesira me: kada će se u  skladu  sa 
pokrenutom našom inicijativom iz  siječnja mjeseca prošle  godine, na ovoj Skupštini biti 
održana  rasprava  o stanju u  bolnici i planovima  izgradnje nove bolnice . 
 Drugo pitanje se odnosi  na zapošljavanje odnosno  nezaposlenost.  
 Prema podacima Zavoda za zapošljavanje  Istarska županija je, iako ima  u odnosu 
na broj  stanovnika najmanji  broj nezaposlenih, jedna od rijetkih županija u Hrvatskoj u kojoj 
je broj nezaposlenih u  2006. godini porastao u odnosu na 2005. godinu. Taj  trend se 
nastavlja  i ove godine, u veljači je  evidentirano  305 nezaposlenih ili  4 %  više nego istog  
datuma prošle godine, pa bi moje pitanje bilo : da li to znači  da se na području Istarske 
županije smanjuje gospodarska aktivnost ili pak  postoji neko  drugo objašnjenje zbog  čega  
se  povećava nezaposlenost. 
 Hvala lijepa.      
 

ANTON PERŠKO :  
 Hvala. 

Riječ ima gospodin župan Ivan Jakovčić. 
 

IVAN JAKOVČIĆ : 
 Što se tiče Opće bolnice  Pula, mogu sa zadovoljstvom reći  da sam prije neki dan 
imao  razgovor  sa ministrom  Ljubičićem, na kojemu  je napokon jedan visoki  vladin 
dužnosnik, ministar, potvrdio ono što smo govorili  već dobrih  10 godina. To  se nikoga nije 
hvatalo uha, a moram  reći  da je ministar Ljubičić po tom pitanju  bio  vrlo korektan i  složio 
se  da je  Opća bolnica Pula u  neravnopravnom položaju  u odnosu  na iste takve bolnice   u 
drugim dijelovima Hrvatske. kao  što je na primjer Zadarska bolnica. U odnosu na Zadarsku 
bolnicu imamo manji  proračun od  nekih petnaestak, dvadesetak, milijuna kuna, ako se ne 
varam. Slavonski Brod i Varaždin imaju  desetak  milijuna kuna veći  proračun  od  našega. 
 To su  sve podaci  koji pokazuju da naša Opća bolnica Pula je svojedobno stavljena u  
neravnopravan položaj i nitko to do sada nije  tako implicite rekao, priznao  i potvrdio da je to 
tako.  
 Naravno, ja sam, prije svega, bio  zadovoljan tim odgovorom i zatražio  da se 
pronađe načina da se ta  neravnopravnost  i nepravda prema Općoj bolnici  Pula ispravi, pa 
se  neće  dešavati dugovi i gomilanje dugova, jer  naša bolnica, na sreću,  ima posla u  
smislu da naši  doktori rade svoj posao kvalitetno, nema odlijeva pacijenata iz naše bolnice. 
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Bolnica ima kadar za  dio poslova, za obim poslova naše Opće bolnice Pula. Kao što  znamo 
nije kao što su  neki klinički  bolnički  centri, ali je zato  bolnica koja obavlja  svoje poslove 
kvalitetno i ispunjava sve standarde. Međutim, upravo  element  neravnopravnosti i gomilanja  
dugova od  ranijih godina, potrebe da čak uzmemo  kredit, koji smo morali uzeti da bismo 
riješili jedan dio dugova, na neki način je nešto što, sada mogu  reći, napokon imamo  
partnera za  razgovor na tu  temu . Do sada to nije bio  slučaj. Niti jedan ministar do sada nije 
htio o tome razgovarati. Sada je to  tako  i vjerujem da možemo, u svakom slučaju, ono što je 
najvažnije za  pacijente i  takvu poruku želim poslati, nikakve blokade bolnice neće biti, 
nikakvih  pomanjkanja lijekova  neće biti, jer takva konkretna jamstva imamo.   

Opća bolnica  Pula je u sustavu hrvatskog zdravstva, koje ima stotine ili milijune 
problema, ali  neće imati, osim ovog  elementa koji je poslovno  vrlo bitan, ali za  pacijente, 
prema svim jamstvima, neće biti  nikakvih štetnih situacija,  a bilo je napisa  da će biti 
obustavljeni lijekovi itd. Nemamo nikakvih naznaka da će  do toga  doći. U tom smislu  želim 
poslati jednu   umirujuću poruku. 

Izgradnja nove bolnice. 
Pripremamo  prezentaciju o novoj bolnici za kolegice i kolege Županijske skupštine 

Istarske županije. Međutim,  dozvolite mi  da, kada to bude kako  treba pripremljeno,  
napravimo tu  prezentaciju.  

Lokacijska dozvola je dobivena. Imamo jamstva od  Vlade da se u taj projekt  ide.  Za 
narednih mjesec dana najviše, raspisat će se  međunarodni  natječaj za izradu glavnog 
projekta. Vjerujem da će do kraja godine  ili tu negdje, biti izdana  građevinska dozvola i da 
ćemo  2008. godine svi zajedno  biti na jednoj  fešti postavljanja kamena temeljca, ali ne kao  
kamena, nego zaista kao  početak  gradnje  nove bolnice.  

U tom kontekstu  smo već  razgovarali  o modalitetima financiranja. To će biti ili četvrti  
kredit  Vijeća Europe, koji  će dobiti  Hrvatska za potrebe zdravstva u Rijeci  i u Puli ili će se 
ići na neku drugu formulu,  danas modernoga  javno privatnog  partnerstva. 

 Spremni smo za održavanje tematske sjednicu, da razgovaramo o problemima 
zdravstva, dapače, vrlo rado , jer, na sreću, oko projekta Opće bolnice Pula postoji 
konsenzus u Skupštini Istarske županije, postoji konsenzus  od strane Vade RH i u tom 
kontekstu sam optimist. 

Što se tiče zapošljavanja ovdje imam jedan izvadak iz Poslovnog  dnevnika u kojem    
piše da su Istra i  Varaždin rekorderi u zapošljavanju. Na te podatke koji se iznose i  
komentiraju na odgovarajuće načine trebamo biti obazrivi, jer trendovi zapošljavanja su vrlo 
važni. Međutim, ja sam jedan od onih koji vjeruje da ćemo probleme nezaposlenosti u Istri  u 
velikoj mjeri razriješiti do kraja ovog  desetljeća i  da će  stopa  nezaposlenosti u velikoj mjeri 
biti  ispod 5 %. Naravno, za to treba više suradnje i više istine i u ovim  klupama kada su  
poslovno gospodarski projekti u pitanju, jer je nevjerojatno da  se napadaju projekti koji , 
objektivno govoreći, donose gospodarski  rast i stvaraju jedan dobar imidž. I mi imamo 
nekoliko novih gospodarskih projekata. Nadam ne da će ih Vlada prihvatiti i  da će ih dovesti 
u  Istru, koji  će stubokom promijeniti mnogo toga  u Istarskoj industriji. Ali, ima i projekata u 
turizmu i očekujemo značajna ulaganja. Apsolutno se slažem da  treba biti vrlo obazriv 
prema svakom trendu  zaposlenosti – nezaposlenosti. Međutim, svi  trendovi, kada je Istra u 
pitanju,  pokazuju problem sezonskog rada, kao jedan od  naših problema, ali s drukčijim 
razvojem turizma i ulaganjem u  vrhunski turizam, realno je za očekivati  da će oscilacije u 
nezaposlenosti biti daleko manje. 

Ja vam mogu reći, da ne čitam, da  podaci kažu, ako govorimo o cijeloj godini, da 
smo  rekorderi po zapošljavanju  u 2006. godini, baš u vrlo osjetljivom segmentu, u 
segmentu zapošljavanja žena u  srednjim godinama. Vrlo osjetljiv problem su  žene, koje 
čine 60 i nešto posto  nezaposlenih u Istri.  

Kada govorimo o turizmu ili o industriji,  neke industrije i turizam traže jednostavnije  
poslove, pa  vas molim  da mislite  i na te osobe, jer njima je prijeko potrebna pomoć u 
zapošljavanju. Netko koji je fakultetski obrazovan , tko  ima visoku školu, višu školu, će ipak  
relativno lakše naći posao, ali se svi  ne mogu zaposliti samo kao  visokoškolsko obrazovane 
osobe. Zato,  kada  govorimo o industrijama,  kao što je Rockwool, kao što su Brijuni rivijera, 
projekti koji su napadani u ovoj Skupštini, ili Benetonu, novoj tvornici u Labinu, sve su to 
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projekti  gdje će svi nivoi  školstva i obrazovanja naših građana, moći naći posao, i o tome  
treba ovdje  razgovarati ako  želimo  biti iskreni  jedni prema drugima.           
 

ANTON PERUŠKO :  
 Hvala županu Ivanu Jakovčiću. 
 Kolega vijećnik zadovoljan odgovorom.  

Nema dopunskog pitanja. 
 Riječ ima kolega vijećnik Josip Anton Rupnik. 
 

JOSIP ANTON RUPNIK : 
Ja bih imao  dva pitanja. 
1. pitanje:  

 Prije godinu i pol dana, a i kasnije nekoliko puta, koliko sam pratio  skraćene 
zapisnike, postavljao pitanje, da li će županija sufinancirati  kontrolu  i  certificiranje ekološke 
proizvodnje hrane u Istri, kao što  rade  ostale županije u zemlji. To postavljam s razloga  što 
Skupština Istarske županije je još  prije deset godina  donijela odluku , koju nije do  danas  
poništila, a ona glasi, da strateški  pravac razvoja  gospodarstva Istre bude «eko-
agroturizam». Navedena odluka  i sve naknadno  donesene odluke se ne  poštuju, već  se 
grubo sve to  krši na štetu građana Istre. 

2. pitanje : 
Na sjednici  Skupštine Istarske županije  26.09.2005. godine sam zatražio , da mi se 

podastru  podaci, tko od  članova  lokalne samouprave (županije, gradovi  i općine) se nalazi  
u raznim upravnim  i nadzornim  odborima i to kojim i kolika je mjesečna  naknada za njihovo 
prisustvovanje. Postavljam dodatno  pitanje, da li će naša županija čelnim ljudima u lokalnoj  
samoupravi  spriječiti njihovo učešće u tim odborima. 

Molim odgovore, kako  usmene tako i pismene. 
 

ANTON PERUŠKO :  
Hvala kolegi vijećniku Josipu Rupniku. 

 Odgovor na postavljeno pitanje dat će župan Ivan Jakovčić. 
 

IVAN JAKOVČIĆ :  
 Kolegice i kolege vijećnici, potvrđujem  naš interes za sufinanciranje poljoprivrednika 
koji se  bave  eko proizvodnjom. Postoje  dvije udruge u Istri koje se time bave  ozbiljnije,  
EKOP - Istra i BIO – Istra. Kako  EKOP- Istra već 600 dana ima blokiran račun  i ne može 
poslovati, pozivam  javno da  svi koji se žele baviti  eko poljoprivredom i dobiti pomoć i 
subvenciju  županije da se  obrate BIO – Istri. Mi smo spremni pomoći i pomažemo, kao što 
znate, jedan dio  onih  koji ionako već koriste pomoć i obraćaju se  BIO - Istri. Kada EKOP- 
Istra  ne bude  blokirana mi  ćemo  dalje  rado surađivati sa EKOP - Istrom, ali  ne možemo 
davati novac koji nikada ne znamo  gdje će završiti. Moramo znati  točno za što  taj novac 
treba.     
 Za  članove  nadzornih odbora  podaci su javni, mogu se naći  na Internetu. Svatko 
može doći do tih podataka i nema nikakvih problema. Ako trebaju  još dodatni podaci, kao 
što su visine koje se isplaćuju  članovima  nadzornih odbora, i to je moguće, nema nikakvih  
zapreka. Javnosti radi,  reći ću,  da sam član jednog  nadzornog odbora, zamjenik 
predsjednika Nadzornog odbora Brijuni rivijera, gospodina Kalmete, zamjenik predsjednika 
Nadzornog odbora. To mi je jedini  nadzorni  odbor u kojem jesam, a prihodi su mi  točno  
nula kuna po pitanju  članstva u nadzornom odboru, tako  da,  kada sam već za govornicom, 
mogu to javno reći. Mislim da je i to  važna poruka.  

 
ANTON PERUŠKO :  
Hvala. 
Kolega vijećnik, imate pravo na dopunsko  pitanje, ali podsjećam da po izmijenjenom 

našem Poslovniku, članak 20., nakon postavljenog  dopunskog pitanja župan ima pravo na 
odgovore u trajanju od  dvije minute. 
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JOSIP ANTON RUPNIK :  
Ja bih prihvatio odgovor na prvo pitanje kada ste kazali  da će BIO - Istra to  raditi, ali 

već znate i sami da  svi proizvođači  eko hrane  u Istri su do sada isključivo članovi udruge 
EKOP – Istra. Mi  smo tražili  sredstva za naše građane. Udruga nije tražila da ona dobije  
sredstva. Neki gradovi i općine su isplatile sredstva pojedincima na njihove račune, ono što 
smo mi  tražili, a županija to nije učinila. 

 Vaš prijedlog  bih  prihvatio pod uvjetom da  Proračun od  Upravnog odjela za 
proračun i financije vama pošalje obračun plaća, a  nama novac.  
 

ANTON PERUŠKO :  
Hvala.  
Nema potrebe za odgovorom.  

 Idući je na redu za postavljanje vijećničkog pitanje vijećnik Vittorio Zuliani. 
 

VITTORIO ZULIANI :  
 Srdačan pozdrav  svima ! 
 Nemam pitanje, nego  prijedlog. 
 Radi se o upornoj i neprihvatljivoj ideji, gospodina Furia Radina,  da se  spomenik 
svim  poginulim u  II svjetskom ratu postavi u Vinežu na  Crvenom trgu, Krvovoj placi, kako je 
zovemo mi Labinjani. Zna se da je to mjesto  gdje je izbio  bunt rudara, gdje su bili čelnici 
toga  bunta  Giovanni Pipan i Francesco Dagioz, komandant crvenih straža, što znači 
oružanog krila te pobune. I stvarno takvim načinom kako  se nastupa  najveću štetu 
doživljavaju žitelji talijanske nacionalne manjine u tom kraju, a nema ih malo, da bi  još  na 
15 do  20 metara dalje od toga  mjesta bio  spomenik palim borcima  i  žrtvama fašističkog  
terora, gdje također ima puno Talijana koji su poginuli. Takva stvar je neprihvatljiva. 
Neprihvatljiva je  za cijeli ovaj naš kraj. Mi  smo neki dan u Labinu, pred desetak dana, 
obilježili  86. obljetnicu Labinske Republike. 
 /A. Peruško  : I sada još za prijedlog  pola minute/. 
 Ja bih molio da se Istarska županija  ogradi od  takve ideje, jer takva ideja ne donosi 
ničemu, a s druge strane možda bi  trebalo da se i Talijanska zajednica očita u svezi te 
problematike, jer znamo da je u neposrednoj  blizini Vineža osnovana Talijanska unija 1944. 
godine. Zna se da su naši ljudi uvijek bili svi zajedno i ne treba podizati spomenik svim 
poginulima, jer poginuli su i  Hitler, Mussolini,  sve do  naših rudara koji su  se borali u ratu 
protiv  nacizma i fašizma.     
    

ANTON PERUŠKO : 
 Hvala. 
 To je vaš prijedlog. 
 Želi li  župan Ivan Jakovčić uzeti riječ ? 
 Riječ ima župan Ivan Jakovčić. 
 

IVAN JAKOVČIĆ :  
 Hvala gospodine predsjedniče, što ste mi omogućili  da se očitujem  na dani prijedlog. 
 Pošto se radi o jednoj  za Istru iznimno osjetljivoj temi predložio bih da se prihvati 
inicijativa koju  sam iznio, koja je po mom mišljenju i po ocijeni kolegica i kolega koji su ovdje,   
prihvatljiva za sve, a sastoji e od triju točaka. 
 Prva, da se na tragu i temeljima onoga  što su akademik Petar Strčić i SAB Istarske 
županije predlagali, da se  razriješi  pitanje  fojbi na  najlogičniji način, da se  fojbe istraže i  
točno utvrdi što je zaista istina. 

 S druge  strane, vrlo je važno da se dio koji je Istra pretrpjela za  vrijeme fašizma i 
nacizma, jasno još jednom ispiše, uobliči i  izda knjiga, koju sam nazvao, zbog ogromnih 
stradanja, ogromnih brojki stradanja, koje je Istra imala  za vrijeme fašističkog  terora i 
nacizma, Crnom knjigom Istre, da se zabilježe sva imena nesretnih ljudi, da imamo na 
jednom mjestu skupljenu jednu istinu  o Istri. 
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 Drugi prijedlog je išao za tim da izgradimo spomenik svim žrtvama rata u Pazinu,  
upravo zbog  razloga koje smo  čuli. Nema potrebe za pojedinačnim obilježavanjima nigdje, 
jer izazvat ćemo  samo polemiku  i  razgovore među nama. Ali, ima potrebe pijeteta prema 
svima koji su  stradali, koji su nevino stradali, upravo  tisuće i  tisuće ljudi, neki  kažu brojku 
od  17.000 stradali za vrijeme fašizma i nacizma, da i oni imaju  spomenike, ali  možda ipak   
nedovoljno. Zato mislimo da bi izgradnja jednog takvog  spomenika u Pazinu bio  drugi dobar 
korak. 
 Treći korak je inicijativa, koja je prihvaćena od  predsjednika Republike  Hrvatske, 
Stjepana Mesića i predsjednika Republike Italije Ciampia,  bivšeg predsjednika Republike 
Italije,  izgradnja kuće talijansko – hrvatskog prijateljstva ili hrvatsko – talijanskog prijateljstva, 
Jadranskog prijateljstva , u Puli, gdje smo predvidjeli za sada mogućnost takve izgradnje na 
više lokacija. Naravno, izgradit će se na jednoj lokaciji. O tome će se, vjerujem, vrlo brzo  
odlučiti. Mi smo izašli  s inicijativom prema  Poglavarstvu Grada Pule još prošle  godine i  
Poglavarstvo je to prihvatilo na našoj  zajedničkoj  sjednici. Vjerujem da će, kada se donese 
PUP  Stari Grad Pula, u Puli biti prostora za  izgradnju   kuće prijateljstva  na Jadranu. 
 To je moj komentar kao dodatak ovome što je iznio gospodin Vittorio Zulijani.        
 

ANTON PERUŠKO :  
Hvala. 

 Idući je na redu za postavljanje  vijećničkog pitanja  vijećnik Silvano Hrelja. 
Moram reći  da nećemo svi  stići na red za postavljanje vijećničkog pitanja..  

 
SILVANO HRELJA :  
Poštovani gospodine predsjedniče, gospodine župane, kolegice i kolege ! 

 Ja ću  gledati biti kratak,  pa ću odgovor  na prvo pitanje zatražiti u  pisanoj  formi, a 
ono glasi. 
 Istarska županija nosi certifikat  ISO 9001. 
 Molim da mi u pisanom obliku date odgovor koji je  minimalni standard za provođenje 
javne rasprave  kada pojedini problem, na primjer tvornica kamene vune Rockwool  
obuhvaća više jedinica  lokalne samouprave. 
 Konkretno pitanje na koje danas  tražim odgovor, a koje je vjerujem korisno u 
pripremi dolaska povećanog broja turista za  vrijeme Uskrsa u Istru,  konkretno u Pulu je : što 
se misli učiniti  na Istarskom ipsilonu za rasterećenje sjevernog  izlaska odnosno  ulasku u  
Pulu kroz  Šijanu,  s obzirom da se očekuju velike gužve. Nema  vertikalne signalizacije na 
neki način u smislu  elektroničkih  naprava i pokazivača da imamo smjerove   rasterećenja, 
nigdje  na Ipsilonu toga  nema, pa čak  ni  na izlazu za Vodnjan, da je to rasteretni smjer  za  
Pulu, da se tu može rasteretiti taj izlaz, a bilo bi  dobro svakako  otvoriti, barem  u izlaznoj  
traci, bivši ulaz  na Ipsilon od  strane Vodnjana, kao pripremu za  glavnu  turističku  sezonu i 
prije toga izlaza, starog izlaza za Vodnjan,  postaviti  vertikalnu signalizaciju  u digitalnom 
obliku,  da se u  svakom   trenutku mogu usmjeravati ipak, daj Bože i slijedeće godine,  
rijeke, odnosno ove godine,  turista, koje će dolaziti. Već smo  blizu  Uskrsa. Milim da nam je 
malo vremena ostalo  da  se pripremimo za  sprječavanje gužvi, koliko  god  je to moguće.   
 

ANTON PERUŠKO :  
 Hvala. 
 Na drugo pitanje odgovor  će dati gospodin župan Ivan Jakovčić. 
 

IVAN JAKOVČIĆ :  
Odgovorit  ću  na oba pitanja zato što se ISO standard u suštini odnosi na 

funkcioniranje Istarske županije kao institucije, a ne samo na  primjer koji  stee spomenuli.  
 Istarska županija, kao ustanova, kao  poduzeće «Uljanik», imaju standard ISO  

14000, 9001 imaju sigurno.  Ne znam da li imaju standard ISO 14000. Mi  ćemo pokušati 
doći do standarda ISO  14000 uskoro, što je vezano za okoliš. Kao zeleno Poglavarstvo  
želimo imati standard ISO 14000 i ISO 14001. Ali, pitanje nije logično postavljeno, jer nema  
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veze s time. Nemojte se ljutiti, ali to je  odmah i odgovor, a možemo  vam ga  i pisano 
formulirati. 
 Prometnih  gužvi  će biti.  Treba reći istinu građanima. Ljeti će prometnih gužvi biti, jer 
su naše ceste takve kakve jesu, dok se ne izgradi Ipsilon kao  autocesta, urede odgovarajući 
ulazi u  našim gradovima, ali  i tada će biti  gužve, jer je to  tako, i od toga  ne možemo 
pobjeći. Tko  će obećavati nešto drugo taj griješi, jer će biti  gužve. Nažalost,  ja,  vi i  svi 
ostali ćemo se voziti ljeti i u  gužvi. 

 Međutim, ono što je vrlo  važno je  sljedeće. 
 S Hrvatskim cestama smo uspjeli dogovoriti svojedobno, ustvari bolje reći sa  

Ministarstvom mora, prometa, turizma i razvitka, izgradnju  ceste Peličeti – Medulin. To je 
vrlo važna vijest za građane Medulina i  građane Pule. Trasu te  ceste je odredila  Istarska 
županija, naš Zavod za prostorno planiranje, od stancije Peličeti do  Medulina, Pomera. Tom  
cestom ćemo iznimno  rasteretiti ulaz u Pulu, naravno, ne ove  sezone, jer se cesta neće 
izgraditi ove  sezone. 

 Kada sam govorio o  problemu Hrvatskih  cesta  nisam htio  reći, ali  sada  je vrijeme 
da kažem, da  mjesec dana čekamo  da daju zahtjev za  izdavanje lokacijske dozvole za  
rotor  na ulazu u  Pulu.  Ni na to nam nisu odgovorili. Imamo objektivan problem. Da ne 
radim nikome reklamu,  ali  poduzeću  Brioni Pula mogu raditi reklamu,  na prostoru  koji 
imaju tamo bi trebalo doći rotor. To bi bio prvi rotor, ali neće biti gotov  do sezone i to  treba 
reći, jer je to istina. Mi koji znamo dobro ceste po Istri,  kao lokalno  stanovništvo, koristit  
ćemo rasteretne ceste, nema nam druge. 
 Sjeverni izlaz za Vodnjan, nazovimo  ga tako, projektira  se, bit će u  funkciji dio ceste  
koji danas nije u  funkciji , ali  vjerojatno  ne za  narednu sezonu, ali  će biti izlaz i bit će 
poseban  izlaz sjeverno od Vodnjana. Trebat će strpljenja od  najmanje ovoga ljeta da se 
barem jedan dio  prometnica na području Puljštine sredi. To je  danak koji plaćamo  činjenici 
da  živimo u regiji u kojoj ljeti nas stanovnika ima dvostruko više, pa i više od toga. To je 
situacija u kojoj  se nalazimo  i od nje ne možemo , barem u ovom trenutku, pobjeći.   
 

ANTON PERUŠKO :  
 Hvala gospodinu županu. 
 Imate pravo  na dopunsko pitanje od minute. 

Riječ ima kolega vijećnik  Silvano Hrelja. 
  

SILVANO  HRELJA : 
 Nadam se da imam pravo izraziti zadovoljstvo i nezadovoljstvo odgovorom. 
 Ne namjeravam postavljati  dopunsko pitanje, ali  ne mogu ni prihvatiti odgovor. 
 Prvo, mislim da je komunikacija sa građanima prevažan segment i prevažna obveza 
jedinica lokalne i regionalne  samouprave da  se ne bi mogla  standardizirati i da ne bi 
postojao minimum ispod kojeg se ne može ići. 
 Drugo, što se tiče prometa  na Ipsilonu,  nisam tražio ovo što ste vi govorili. Tražio 
sam da se uvede sinhronizirana regulacija prometa sa vertikalnom signalizacijom, da se na 
vrijeme  usmjeravaju turisti  na raterećujuće pravce i  ako treba godinu  dana da se  otvori 
izlaz u Vodnjanu, sva moja tehnička znanja padaju u vodu.  Nisam rekao petlja, nego  
sjeverni izlaz Vodnjan. Mislim da se o  tome, s obzirom da smo  već razgovarali na ovoj 
Županijskoj skupštini sa predstavnicima Istarskog ipsilona, da se  s njima može i mora  
razgovarati. 
  

ANTON PERUŠKO :  
 Hvala. 
 /I. Jakovčić : Moram odgovoriti!/. 
 Ja sam isto za to  da se ona se izlaz otvori, a to traži Općina Fažana i ostali  predio  
tamo na tom području. 
 

IVAN JAKOVČIĆ :  
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 I ja tražim to isto, ali očito postoji neka struka, sigurnost, policija, tehnika itd.,  koja ne 
omogućava da samo tako otvorimo izlaz  s jedne strane. Da li možete zamisliti inovativnost,  
inventivnost, naših vozača koliko će njih  ići onuda gore i onda čekati i riskirati da se ubace 
na drugu  stranu. Znam da će biti i takvih i da će biti smrtnih slučajeva. Tko će to  dozvoliti!?. 
Nemojmo  se igrati. Nemojmo govoriti o tehnici itd., pa valjda znate da postoje pravila  u  
prometu kako se izlazi ili ulazi na takve vrste cesta. Ne odlučuje o tome niti  Ivan Jakovčić, 
niti  BINA Istra, nego postoji čitav jedan sustav koji sve to regulira. Nemojmo  podilaziti 
građanima i interesima građana na takav način. To nije korektno ! 
 Minimum komuniciranja ISO  standard omogućava. Imamo posebne standarde, u 
kojima  je uključeno na koji se način rješavaju  predmeti građana koji komuniciraju s 
Istarskom županijom. Sve je to jako dobro  razrađeno. Zbog činjenice načina rada u  našoj  
županiji imamo ISO standard, inače ga bismo imali, a ono  se upravo temeljeći  na dobroj 
komunikaciji  sa građanima.       
 

ANTON PERUŠKO :  
Hvala županu Ivanu Jakovčiću. 
/S. Hrelja : Gospodine predsjedniče, ja  nisam tražio komentar!/. 
 Gotovo je, ne može  više replika/. 
 Hvala. 
 Riječ  ima vijećnik  Tedi Chiavalon.   
/S. Hrelja : Dobro, ali ćete imati potpuno istu primjedbu/. 
Izreći ću si opomenu ako budem uvjeren.  

 
TEDI CHIAVALON : 

 Poštovani  predsjedniče Županijske skupštine, poštovani  župane, kolegice i kolege!  
 Ja bih imao dva pitanja odnosno jedno pitanje i jedan prijedlog. 
 Prvo pitanje  bih postavio  županu. 
 Naime,  zadnjih  tjedana, zadnjih dana, zahuktala se priča oko  TE na plina, na ugljen,  
LNG-ia, a  znamo svi koji je stav Poglavarstva, stav ove Skupštine, pa me zanima : u kojem 
smjeru idu pregovori  vezano za  TE Plomin 3,  pregovori i najave premjera Sanadera  da je 
Istra na prvom mjestu kada je LNG-i u pitanju. 

Drugo, imam  zahtjev  za  održavanje tematske sjednice o problematici  zdravstva.  
Posljednjih mjeseci se dosta špekulira o stanju zdravstva u Istarskoj županiji, o   broju   

smrtnosti od  karcinoma, o broju smrtnosti od  drugih bolesti, o  prevenciji  bolesti, da je 
situacija ovakva, onakva, pa bih volio  da se napravi  jedan kompletan dokument o  stanju 
zdravstva u Istarskoj županiji i da se  taj dokument, ti podaci, usporede  s prosjecima u 
ostalim županijama, pa i sa prosjekom Europske unije.  

Sakupio sam  14 potpisa  pa se  nadam da je naš zahtjev formalno pravno u  redu.    
 
            ANTON PERUŠKO :  
 Hvala.  

Sve je u  redu, već  smo to utvrdili i  dali  suglasnost. Materijal je čak  već  spreman, 
što je u skladu sa zahtjevom Kluba vijećnika HSU-a. Župan i ja smo službama dali zeleno  
svjetlo  da materijale spreme i upute u proceduru. 
 Gospodine Jakovčiću, izvolite, imate riječ. 
 

IVAN JAKOVČIĆ :  
 TE Plomin 3  će biti  na plin ili je  neće biti, što je jasna poruka koju  želimo poslati. 
 LNG-i terminal. 
  Nadam se i vjerujem da je premijerova  najava već praktički u  velikoj mjeri pokazatelj  
stanja i  raspoloženja  Hrvatske vlade da projekt LNG-ia dođe u Istru. I paralelno s tim  
najlogičnije je da dođe u Plomin. 

 Uskoro idemo sa promjenama odnosno  sa ciljanim  izmjenama i dopunama 
Prostornog plana Istarske županije, kojima ćemo vam predložiti da LNG-i, kao mogućnost, 
kao  terminal, ugradimo u Prostorni plan Istarske županije.  
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Za sada  INA istražuje tri lokacije na području Istre.  
Jedna je Plomin, druga je  Koromačno, a treća je Raša, Raški zaljev. Naravno, oni to 

istražuju i  čini  se, po  nekim podacima, da im  najviše odgovara Omišalj. Međutim,  sa 
ekološkog  stajališta, sa stajališta  zaštite okoliša, zdravlja  ljudi i sve ostaloga, neprihvatljivo 
je da LNG-i  terminal ode negdje  drugdje, a ne u  Plomin, jer će se nametati  TE Plomin 3 na 
ugljen, a posljedice toga  ne trebam  posebno isticati. TE Plomin 3 na ugljen se neće 
dogoditi. Uvjeren sam, dok je ovaj  sastav Skupštine Istarske županije, da nitko  neće dignuti 
ruku za  tako  nešto.  Najbolji  način za Hrvatsku, za nacionalni  interes ove zemlje, je da se  
izgradi TE Plomin 3  na plin, naravno uz  LNG-i  terminal ,  koji bi odmah imao i velikog 
potrošača, što je  neophodno iz  tehnoloških i  ekoloških  razloga. 

 Prema tome,  imali  smo  hrabrosti ponuditi jedan optimalni  energetski  projekt za  
našu  državu i vjerujem da će biti  prepoznat po nekim najavama, kao što vidimo  i  činjenicu  
da se ozbiljno  razmišlja o Istri, jer  čim je premijer to izjavio , znači da je to vrlo ozbiljno. 
Prema mojim saznanjima nadam da će do toga  doći. Do  šestog mjeseca bi   trebala pasti 
odluka, i  ako se  dogodi LNG-i u Plominu TE Plomin 3, ne može biti nikako  drukčije nego  
na plin, a uvjeren sam da nitko od vas, kao što sam rekao, ne bi nikada  ni  dignuo  ruku za 
nešto  drugo.    
  

ANTON PERUŠKO : 
 Hvala  gospodinu Jakovčiću. 

Vijećnik zadovoljan odgovorom. 
Idući je  vijećnik na redu za postavljanje vijećničkog pitanja, gospodin Vladimir 

Gašparini. 
 

VLADIMIR GAŠPARINI :  
Gospodine predsjedavajući, članovi Skupštine, uvaženi  župane, pročelnici, kolegice i 

kolege vijećnici ! 
 Imao sam jedno pitanje u svezi Školskog odbora OŠ Višnjan, o Izmjenama i 
dopunama Zakona o  osnovnom školstvu, ali kako mi  je resorni pročelnik to objasnio, to ću 
zanemariti i  tako pokušati uštedjeti malo  vremena za jedan prijedlog odnosno za jedno 
pismo koje  mi je uputio  djelatnik  Hitne medicinske  pomoći iz Poreča, dr. Stjepan Nanok, 
kojeg bih htio pročitati, a ujedno  dao kao prijedlog Županijskom poglavarstvu da to malo   
razmotri. 
 U pismu se kaže : 
 «Na zadnja dva međunarodna skupa  kongresa u Poreču i  Simpozija u Višnjanu u 
organizaciji službe Hitne medicinske pomoći Poreč i Rovinj, prikazana su bila  neka  
suvremena dostignuća odavno uvedena u zapadnim zemljama koje se već koriste u nekim 
dijelovima Hrvatske, a koja su  bitan preduvjet za  djelovanje suvremene službe  urgentne 
medicine. Ostvarili  smo sve potrebne  kontakte i dobili  smo  sve informacije, ali je praktična 
implementacija ovisna od odluke i suradnje aktualne vlasti u županiji. Smatramo da je u  
razvoju  Istarske  županije kao vodeće turističke regije u Republici Hrvatskoj  ovo neophodno 
potrebno i  da bi tu Istra mogla učiniti kvalitetan skok ne čekajući  da se stvari riješe na nivou  
države. 
 1. Suvremen dispečerski sustav  

Suvremeni  dispečerski sustav podrazumijeva  prijem i klasifikaciju  svih poziva za  
hitne intervencije s terena,  mogućnost lokacije mjesta poziva i  telefonskog  broja na ekranu  
kompjutora, algoritme, znači postupke, intervencije, praćenje  ekipa na terenu  GIPI rest 
sustavom  veza,  kontrolu i  statistiku intervencija  bilježenja svih faza intervencije.  

Ovaj sustav je prikazan na našem Simpoziju urgentne medicine u Višnjanu. 
/A. Peruško : Još imate 15 sekundi na raspolaganju!/. 
Dozvolite mi minutu još . 
/A. Peruško : Gašparini, molim vas, zaključite  s pitanjem. Što tražite od  županije !?/. 
Tražimo od  županije da uvede taj sustav u sve hitne medicinske pomoći i   tražimo  

helikoptersku  službu.  
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ANTON PERUŠKO :  
Evo, to je ključno.  
I to  ćete nam dati pismeno.  
Hvala kolega Gašparini.  
Oprostite, ali ja  moram jednostavno  se držati  Poslovnika, jer inače neće svi  stići na 

red za postavljanje vijećničkog pitanja. Ja strogo pazim na  vrijeme. Imam stopericu ispred 
sebe. 

/V. Gašparini  : I ja je imam!/. 
Ima li odgovora ? 
Nema. Hvala. 
Riječ ima gospođa Danica Miletić.  

 
DANICA MILETIĆ :  

 Dobar večer svima ! 
 Ja ću isto tako dati moj mali doprinos, pa ću postaviti  samo jedno  pitanje, jer je  na 
drugo pitanje već dobrim dijelom gospodin župan odgovorio, a tiče se  prometne izoliranosti 
Labinštine, iako  Labinština proizvodi  20 %  električne energije  Hrvatske, iako je  značajni 
proizvođač vapna, cementa, iako je Rabac već odavna turistička destinacija,  znamo da je 
Labinština stvarno prometno  jako izolirana, ali na to je već dobrim dijelom   gospodin župan 
odgovorio. 
 Molim gospodina župana  da  nam odgovori na pitanje vezano za  dinamiku radova 
oko Istarskog ipsilona, iako je  već  o prometu danas dosta bilo riječi, da nam kaže : kada se  
planira  započeti  sa radovima oko Istarskog ipsilona kako bi  stvarno postao prava 
autocesta. 
 Hvala.       
 

ANTON PERUŠKO :  
 Hvala na ušteđenih 55 sekundi. 
 Izvolite gospodine župane, imate riječ. 
 

IVAN JAKOVČIĆ :  
Kolegice i kolege ! 
Istarski ipsilon je jedna od onih  cesta za koje zaista  želimo svi da čim prije postane 

autocesta iz sigurnosnih i drugih  razloga. Do kraja ove godine očekuje se da će započeti  
gradnja  Istarskog ipsilona,  zapadnog kraka, kao  autoceste. Isto tako očekuje se da će se 
raditi dionica Kanfanar – Rogovići i da će radovi biti gotovi  do  2009/10. godine. Poslije toga  
će se raditi dionica koja ide od Rogovići  do Učke i  tunel Učka, slijedeća  cijev, kao i vijadukti  
na  Mirni i na Limu, koji  neće sada  ući u ovoj fazi u program. 
 Prema tome, oni koji skupljaju peticije da se do  2010. godine počne  sa izgradnjom 
Ipsilona,  nemaju nikakvog  smisla, jer  se počinje ove godine sa gradnjom ipsilona, barem 
su takve  najave. Ja sam imao  nekoliko  razgovora na tu  temu.  Očekujemo da će Ipsilon 
zaista biti u  situaciji  da  bude  autocesta do kraja desetljeća, čime ćemo imati jedan puno 
kvalitetniji promet nego što ga imamo  danas. 
 Mi smo  već i ovdje izrazili neke svoje  stavove po pitanju  tih rokova. Zatražili  smo  
ubrzanje tih rokova. Očekujemo  razgovor na tu  temu sa ministrom Kalmetom. Vjerujem da 
ćemo, barem u  nekim  elementima, postići  dogovor  da neka  ulaganja, neke dionice  se 
izgrade brže. Naravno, tu je i problem dionice Matulji  i tunel Učka, jer i to je Ipsilon, koja je  
vrlo  važna dionica  za nas u Istri. Za sada se predviđa širenje još  jedne  trake, a kasnije u  
idućoj  fazi bi  išla autocesta i u  tom dijelu.   
 

ANTON PERUŠKO :   
            Hvala gospodinu  županu. 
            Riječ ima kolegica vijećnica Lovorka Tomičić. 
 
            LOVORKA TOMIĆIĆ :  
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            Imam  jedno pitanje  za  gospodina župana. 
            Radi se o  planiranom uređenju mosta na rijeci Mirni, Antenal – Novigrad. Iza  Uskrsa 
se planira uređenje toga  mosta. Građani  Bujštine i Poreštine pitaju : da li  će biti oslobođeni 
plaćanja  mostarine ili  će imati neku mogućnost  prelaska preko pontonskog  mosta.  
 
              ANTON PERUŠKO : 
              Hvala na ušteđenih 90  sekundi. 
              Izvolite gospodine župan Ivan Jakovčić, imate riječ. 
 
              IVAN JAKOVČIĆ :    
              Na ovo pitanje mogu odgovoriti  samo sa dobrim namjerama. Očekujem da će 
nadležno ministarstvo dogovoriti sa BINOM Istrom prijedlog kojeg  sam iznio, da građani 
Bujštine budu oslobođeni plaćanja cestarine odnosno mostarine u  vremenu  trajanja  
izgradnje mosta, zato što nemaju  alternativnih pravaca prometovanja. Prijedlog našeg   
Poglavarstva Istarske županije  je vrlo jasan, da BINA Istra  u dogovoru sa Ministarstvom ili  
odustane od  prihoda u  tom periodu, jer su to putnici koji  će ići  tim mostom samo zato što 
nemaju  drugi  pravac ili  da se dogovore sa Ministarstvom prometa da dobiju jednu 
odgovarajuću  naknadu, jer je  neprihvatljivo  da  netko plaća 14,00 kuna za svoj prijelaz, a  
nema alternativnog pravca, tako  da  naš  zahtjev odnosno prijedlog  u tom slučaju je  jasan. 
Mi  ćemo  tražiti  da se građani  Bujštine u cijelosti oslobode plaćanja prolaza preko mosta..   
 
             ANTON PERUŠKO :  
             Hvala. 
             Vijećnica zadovoljna odgovorom. 
             Riječ ima vijećnik  Dino Kozlevac. 
 
             DINO KOZLEVAC :  
             Poštovani  predsjedniče, poštovane kolegice i kolege ! 
             Imam jedno vrlo kratko  pitanje. 
             Radi se o pitanju koje je  posljednjih dana dosta eksploatirano, pitanju obalne straže.  
             Republika  Hrvatska, kao i sve  zemlje Europske unije,  rješava pitanje obalne 
straže, kao jedno tijelo koje postoji niz  godina. Međutim,  različiti su modaliteti kako se 
rješava pitanje obalne straže, kako se ona ustrojava. Republika Hrvatska, prema onome  što  
čitamo, prema onome što znamo, ide u proceduru za donošenje zakona kojim bi  obalnu  
stražu obavljala  ratna mornarica. Ratna mornarica u svega  3 Europske zemlje obavlja  
obalnu  stražu. Od toga jedna je Latvija, a na Mediteranu nigdje ratna mornarica  ne obavlja 
te poslove, jer  ratna mornarica, samo ime govori, je ta koja  štiti integritet i  čuva  cjelovitost  
države na moru i sprema se za  ratna djelovanja, dok je obalna straža  civilna struktura u 
svim zemljama Mediterana, koja objedinjava  sve funkcije koje djeluju na moru  sa 
adekvatnim plovilima ili na neki drugi način.  
               Zašto  to govorim ?  
               Zato što je Istra jedna od  prestižnih  turističkih  destinacija, jedna od  prestižnih 
nautičkih  destinacija sa desecima tisuća  plovila, koji  se kreću u  Jadranu. Mislim  da je 
neprimjereno da  te brodove  kontrolira ratna mornarica, teško naoružani brodovi, koji su 
spremljeni za ratna djelovanja.  
              Moje pitanje odnosno prijedlog je  slijedeći : da  li  Istarska županija  misli reagirati 
na to s obzirom da većina ostalih županija je na stanovištu da bi obalna  straža trebala biti  
civilna struktura. Mislim da bi  trebalo poduzeti odgovarajuće mjere u tom pravcu. 
              Zamolio bih vas, gospodine župane, da u tom smislu u  narednim kontaktima  
utječete da se to ne dogodi, jer mislim da će biti neprimjereno da obalnu  stražu obavlja   
Ratna mornarica,  tim više što ni jedna zemlja Mediterana već desetke godine  ne obavlja  te 
poslove  s ratnom mornaricom. 
            Hvala.  
 
            ANTON PERUŠKO :  
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            Hvala. 
            Riječ ima potpredsjednik Marino Roce. 
 
             MARINO ROCE :  
            Gospodine predsjedniče, župane, kolegice i kolege ! 
           Imam dva pitanja. 
           Prvo pitanje. 
           Plinovod je prošao kroz Istru i neki dan smo čitali  da  ima  problema oko Pule, da ima 
izjava da bi bilo  pametnije da je  ipak MRS  bila  bliže Puli, a ne u  Vodnjanu, pa bih pitao : u 
kojoj je fazi  i kakva je situacija oko  daljnje  realizacije plinofikacije, pogotovo, prema Umagu.   
            Drugo pitanje. 
            Da li Županijsko poglavarstvo u smislu  svih strategija, pa tako i  strategije razvoja 
Pazinštine, nešto čini. Znamo da je na sjednici  Županijske skupštine bilo rasprave oko 
Veleučilišta u Pazinu, oko poljoprivrednog studija u Pazinu.  
             Da li ima nekih  planova, naročito u pravcu  razvoja društvenih djelatnosti, osnivanja 
nekog instituta ili  sveučilišnih djelatnosti, koje bi obogatile Pazin, uz jedno  srednje školstvo, 
koje je  jako razvijeno u Pazinu, uz   arhiv, pa da se omogući  razvoj jedne  druge društvene 
djelatnosti, da li  instituta ili  sveučilišta. 
            Hvala. 
 
           ANTON PERUŠKO :  
           Hvala potpredsjedniku. 
           Uštedjeli ste i vi vrijeme. 
           Riječ ima gospodin župa Ivan Jakovčić. 
 
          IVAN JAKOVČIĆ :   
          Kolegice i kolege, signore  e signori ! 
          Plinovod, plinofikacija Istre je jedna od  vitalnih  tema Poglavarstva u ovom mandatu i 
imam zadovoljstvo  da vas obavijestim da će plin u  Pulu  doći  ove godine, a da će već  
iduće godine plin doći i do Umaga. Prekjučer smo dobili elaborat o  plinovodu   Pula – Umag. 
Dobit će se građevinska dozvola. Plinacro će dobiti  građevinsku  dozvolu, vjerujem, već ove 
godine  i oni će plinovod izgraditi vrlo brzo.      
           Mi već radimo  u  suradnji s gradovima, s menadžerima, s onima koji  će  raditi  na 
distribuciji plina u pojedinim gradovima, na tome  i  vjerujem da će Istra do kraja  desetljeća 
biti  definitivno u cijelosti plinoficirana, odnosno  svatko  će  moći, ako bude  htio, koristiti  i 
plin  kao energent. 
             Da je bilo više pameti koštalo bi  nas manje dovod plina  sada iz Vodnjana u  Pulu,  
međutim,  svi se sjećate što se tada radilo. Nadam se da i građani znaju i sjećaju  se  koji su 
to bili koji su  dizali  onakve uzbune i  bune  u Fažani, Valbandonu i drugdje. Danas će nas to 
koštati. Koštat će nas  sve tih nekoliko kilometara dovođenja plina u Pulu. Pitanje da li su  bili 
ti protesti potrebni, dapače, ali čini se da je sada svima  jasno da je to  moglo biti i drukčije. 
No, plaćamo sami naše vlastite  greške. 
             Što  se tiče vašeg drugog pitanja, malo ste spominjali sveučilište, malo  veleučilište, 
malo institut,  pa nisam siguran da li sam sve dobro pohvatao,  ali u svakom slučaju novo  
sveučilište sigurno  nećemo  graditi ili osnivati u Istri, jer nema potrebe za tim , ali  sveučilišni 
ili  barem jedan studiji  veleučilišni u  Pazinu  bi  svakako dobro došao. Razriješi li  se 
napokon  brzo pitanje  vojarne  i  svega što je vezano uz vojarnu u  Pazinu, imali bismo 
odgovarajući prostor za te razne potrebe. I ja sam jedan od onih koji  se apsolutno slažu  da 
Pazinu  trebamo dati još dodatnih  društvenih  sadržaja, što je  vrlo  važno  za  razvoj  Grada 
Pazina. 
              I ako smijem, gospodine predsjedniče, usput samo da kažem, jer sigurno to zanima 
sve  vijećnike i vijećnice , da  smo u dogovoru  sa  Gradom Pazinom izabrali  grupa, koja će 
napraviti arhitektonsko rješenje za  našu  buduću  skupštinu. Vjerujem da ćemo možda već i 
u ovom  mandatu, na kraju mandata, ako  ništa drugo, sjediti u  novim klupama Skupštine u 
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Pazinu, ako bude teklo sve kvalitetno. Dat ćemo Pazinu, nakon  Trgovačkog suda, jednu 
novu pravu  funkciju, imat ćemo  jedan istarski parlament u Pazinu.  
 
             ANTON PERUŠKO :  
             Hvala županu. 
             Kolega Roce, imate pravo na dopunsko pitanje. 
 
             MARINO ROCE :  
            Osvrnuo bih se samo vrlo  kratko  na projekt plinovoda  od Pule do Umaga. 
            Premijer je obećao da će se raditi plinovod  Pula – Umag, i to se to  se realizira. 
            Prošli petak se desio sastanak na kojem je Plinacro  trebao dogovoriti  trasu, a pola 
gradonačelnika i načelnika  općina nije došlo na taj  sastanak.  
            Pomognimo tim ljudima, koji nam žele nešto  napraviti, da  bude malo više ozbiljnosti 
u tom poslu.  
    
            ANTON PERUŠKO :  
            Hvala. 
            Riječ ima gospodin župan Ivan Jakovčić. 
            Poslovnik mu omogućava da može uzeti riječ. 
 
            IVAN JAKOVČIĆ :  
            Gospodine predsjedniče, imam pravo  na 2 minute odgovoriti na to što je rečeno, jer 
je  to politička podvala. Ne mogu se gradonačelnici  tek tako  na takav način omalovažavati. 
Na spomenutom sastanku su bili predstavnici svih  gradova. Gradonačelnici koji su mogli  su 
došli, a oni koji nisu mogli, delegirali su nekoga druga. Prema tome  svaki  je grd bio prisutan 
tom sastanku. Na taj način diskvalificirati gradonačelnike Istre nije korektno. To je politička 
podvala. Ja je ne prihvaćam i želim jasno na to odgovoriti. 

  
             ANTON PERUŠKO :  
             Hvala.  
             Po mom satu, a  moj sat je jedini  točan kao kod nogometnog  suca ,vrijeme je 
isteklo. 
             Imamo još 3 prijavljene kolegice odnosno kolege za postavljanje vijećničkog pitanja, 
pa  ako ste zato ja bih da glasamo da  produžimo  vrijeme za  postavljanje  vijećničkih 
pitanja. 
            Tko je za molim da digne ruku ? 
           (većina vijećnika diže ruku). 
            Vidim da je većina  vijećnika za to da  nastavimo  sa postavljanjem vijećničkih pitanja, 
pa nastavljamo s postavljanjem vijećničkih pitanja. 
            Riječ ima kolegica  Klara Grahovac. 
 
            KLARA GRAHOVAC :    
            Poštovani  gospodine  župane, predsjedniče Županijske  skupštine  i svi prisutni na 
današnjoj 25. sjednici  Županijske skupštine Istarske županije ! 
            Pitanje koje postavljam gospodinu  županu odnosi se na  aktivnosti  članica  
Jadranske Euroregije. 
             Jadranska Euroregija, koja okuplja 22 članice i  povezuje 22 milijuna stanovnika s 
obje strane Jadrana, osim razvijan ja političkih ima za  cilj uspostavljanje gospodarske i 
kulturne suradnje. Normalno da ulazak Hrvatske u  Europsku  uniju ne ovisi  samo o 
Jadranskoj  Euroregiji, ali  sama  činjenica  da takva međunarodna  organizacija ima sjedište 
u   Pulu, u Istri, u Hrvatskoj,  već jako puno znači, a danas smo  svjedoci da  najčešće nije 
dovoljno samo  insistirati na međudržavnoj  suradnji, jer se konkretni problemi  stanovništva, 
regija , puno brže i puno lakše  rješavaju  suradnjom na regionalnom i  na lokalnom nivou,  
           Mene konkretno zanima suradnja  na kulturno - turističkom planu, pa bih zamolila 
gospodina župana da nas izvijesti o jednoj  od budućih smjernica  razvoja  Jadranske 
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Euroregije, a to je stvaranje zajedničkog  turističkog branda svih članica, kako ga njeni 
osnivači  najviše nazivaju,  novog modela  jadranskog  europskog  doma.  
          U globalnim razmjerima na svjetskom  tržištu, na primjer, osim Dubrovnika na našoj 
jadranskoj obali  ili Venecije na talijanskoj, mnoge turističke destinacije, kao i mnogi 
spomenici na UNESCOVOJ listi svjetske kulturne baštine, nisu  dovoljno niti turistički, a 
kamo li  ekonomski valorizirani. Pretpostavljam da će se sigurno stvaranje jednog  turističkog   
branda oni  puno  lakše repozicionirati  na tržištu , koje se svakim danom  rapidno globalizira. 
            Slijedeće pitanje bih postavila  vezano za situaciju…         
            /A. Peruško : Gotovo. Nema više  vremena .  Hvala/. 
u NK Pula, u kojoj je fazi  realizacija programa 5 X 5.  
  
            ANTON PERUŠKO :  
            Jasno je. Hvala. 
           Ja  moram voditi  sjednicu po Poslovniku.  
           Što ja mogu !?. Takav je Poslovnik.  
  
           IVAN JAKOVČIĆ :  
           Kolegice i kolege, budite  ljubazni, pa dozvolite da odgovoriti na ova  dva  važna  
pitanja, jer je nogomet najvažnija  sporedna stvar na svijetu,  a za neke i najvažnija stvar, 
kao  za mnoge kolegice ovdje. Evo, vidim da plješću kada se spominje nogomet. 
            Komisije Jadranske  Euroregije sastat će se  tokom slijedećeg mjeseca prvi puta i na 
tim komisijama će biti  razgovora i o pitanjima vezana za kulturu i  turizam, bit će razgovora  
o  programu  rada Jadranske Euroregije. 
             Meni  je teško prejudicirati što  će se   događati, ali jedna od inicijativa  koje  sam dao 
je bilo upravo  to što ste spomenuli, da svi zajedno razmotrimo  mogućnost, po uzoru na 
neka  druga mora, pa ću  spomenuti,  na primjer Karibe, koji su stvorili  brand između  17 
zemalja. Adriatic, Jadran, je isto tako jedan mogući  brand. Naravno,  to je jedna vizija o kojoj 
se moramo  svi  složiti ako je želimo razvijati.  Argumenata za to ima jako puno. Moguće da 
ima argumenata i protiv. O tome ćemo znati više narednih godina kada ćemo ustrojiti do 
kraja  Jadransku  Euroregiju. 
             Mogu  reći da očekujemo prva  sredstva. Više od milijun € bi   trebalo biti  odvojeno 
za  rad Jadranske Euroregije. Prema tome prepoznati smo  kao  nešto što je dobar model za  
Europu, dobar model suradnje. Očekujemo tih  milijun € za  rad članica. Istra će dobiti jedan 
dio toga novca. Drugi  dio  će dobiti  druge članice, ali  ćemo  ga umrežiti za rad i 
funkcioniranje Jadranske Eruroregije. I  naravno, kandidirat ćemo Jadransku  Eruroregiju i za  
slijedeće natječaje koje će  Europska unija imati.     
              U svezi programa 5 x 5  za spas prvoligaša NK Pula, mogu  sa zadovoljstvom reći  
da je, po svemu sudeći, taj program za sada u cijelosti uspio. Predsjednik NK Pula je ovdje, 
u osobi  DARKA JERGOVIĆA, koji je preuzeo na sebe obvezu da  na neki  način spasi NK 
Pulu, kao  operativni  čovjek, koji  svaki dan radi na tome. I ja sam u  vezi s Darkom i s 
ostalima, koji su uključeni u nogomet. Mogu  reći da u ovom trenutku  postoji jedinstvena 
podrška Hrvatskog nogometnog  saveza . Konkretno  najveći dio posla, financijski  dio posla 
je, ja ću biti  sto posto otvoren,  odradio potpredsjednik Vlade RH, gospodin Polančec. U 
ovom  slučaju možemo  reći da Pula ima financijski dobro stabiliziranog prvoligaša.   
              Bili smo zajedno na  tribinama, poštovana vijećnice, skoro jedan do drugoga, pa 
smo vidjeli  da Pula igra dobro i  da nedostaju još samo golovi. Kada budu još i golovi  bit će i 
pobjede. Prema tome ja  vjerujem da ćemo u tome uspjeti. 
           /S. Hrelja : Župan je golgeter !/. 
           Župan je  bio, za  vašu informaciju, golgeter nekada, a sada mora osiguravati  
sredstva za  financiranje Kluba.  
                                
           ANTON PERUŠKO :  
           Hvala županu Ivanu Jakovčiću. 
           I još kada pozovete predsjednika Županijske skupštine Istarske županije na utakmice  
bit  će još  bolje. (Smijeh). 
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           Slijedeća je na redu za postavljanje vijećničkog pitanja, vijećnica  Katarina Nemet. 
         
          KATARINA NEMET :  
          Poštovani gospodine predsjedniče, gospodine župane, kolegice i kolege vijećnici, 
poštovani mediji ! 
             Moje pitanje je išlo  tragom  mosta na Antenalu, međutim  odgovor  sam dobila, 
samo sam se  osjetila prozvanom da vam prenesem  inicijativu  žitelja  Bujštine, koja je 
tragom toga,  i koja moli Skupštinu Istarske županije i  župana, da  se zauzmu   da se 
oslobode plaćanja mostarine, a roditelji srednjoškolaca  mole  da se pokušaju  iznaći  
sredstva iz  Županijskog proračuna za subvenciju poskupljenja  autobusnih  karata 
srednjoškolaca u slučaju  da do oslobađanja  ne dođe. Stoga molim župana i Poglavarstvo  
da razmotri inicijative koje  prenosim, a vas kolege vijećnike  da pokažete solidarnost te da 
bude li potrebno da se suglasite  sa  spomenutom subvencijom  da li kroz neku postojeću  
rezervu ili  kroz jedan od idućih rebalansa Proračuna Istarske županije. 
              Zahvaljujem unaprijed u svoje ime, ali  i u ime mnogobrojne djece i  roditelja. 
              Hvala. 
 
             ANTON PERUŠKO : 
             Hvala kolegice Nemet. 
             Riječ ima župan Ivan Jakovčić. 
 
             IVAN JAKOVČIĆ :   
             Želim još jednom iznijeti  da podržavam ovu inicijativu, isto kao što je prethodno 
kolegica  rekla da želi  da se pronađe  rješenje, ali  ću i dodati da sam za besplatan prolaz 
mostom na  Mirni za  žitelje Bujštine. I to  se može regulirati ako  se želi. 
              Za subvenciju za  školarce  morat ćemo naći  zajedničko rješenje, jer  u ovom 
trenutku  ne možemo iz rukava reći  Istarska županija će sve prihvatiti, jer želim biti 
odgovoran župan, a ne samo napamet nešto  obećati, pa poslije izbjegavati ispunjavati to se 
obećalo. Morat ćemo naći zajednički   rješenje, prije svega, sa Ministarstvom  obrazovanja 
ako dođe do toga,  naravno i s općinama i gradovima, jer Istarska županija  sama neće moći  
podnijeti taj teret, ako do toga dođe. Kako  se radi o školarcima, o djeci, ja  sam uvjeren da 
će do konsenzusa oko toga  doći 
 
              ANTON PERUŠKO :  
              Hvala županu. 
              Vijećnica zadovoljna odgovorom. 
              Još  su  prijavljeni za  postavljanje  vijećničkih pitanja kolegica Michela Blagonich, 
kolega Mauro Ivančić i  Kolega Lino Roša.. 
 
               MICHELA BLAGONIĆ :   
               Gospodine predsjedniče, gospodine  župane, dobar  večer ! 
               Imam  jedno kratko pitanje. 
               Budući da je u rujnu mjesecu  2006. godine od  strane Poglavarstva Istarske 
županije  formirana radna skupina za  izradu lokalnog programa djelovanja za mlade, 
interesira me  u kojoj je fazi cijeli  projekt i kada možemo  očekivati  rezultate 
 
               ANTON PERUŠKO :  
               Hvala.  
               Riječ ima  Kristina Bulešić, članica Poglavarstva Istarske županije. 
 
               KRISTINA BULEŠIĆ : 
               Lijep pozdrav svima !                 
               Izuzetno mi je zadovoljstvo  reći  da  dokument lokalnog programa  djelovanja za 
mlade, koji imam  ispred sebe,  radna skupina, koju  čini  13 članova, koje je imenovalo 
Poglavarstvo Istarske županije, kao što je kolegica rekla još prošle godine u rujnu mjesecu, 
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nakon gotovo  šest mjeseci  napornog i upornog  rada, došla je  do  rezultata. Međutim, to 
još  uvijek nije konačni dokument. No, sada neću dužiti, jer sam  sigurna da će o tom 
strategijskom dokumentu razvoja  politike prema mladima na području  Istarske županije, biti 
puno riječi.  
               Reći  ću  samo  da će uskoro taj dokument, kao prvi dokument takve vrste u 
županiji, biti na Web stranici Istarske županije i  da će svi oni koji nisu mogli  biti unutar radne 
skupine, bilo ih je  samo  13 , moći uputiti, kako pohvale, tako i konstruktivne kritike, da bi 
sve to uvrstili unutar tog dokumenta. 
              Neću  sada čitati  sva područja, već ću samo još reći,  da nakon toga se ta 
dokument  šalje Ministarstvu obitelji, branitelja i međugeneracijske solidarnosti, uz  čiju se 
podršku ovaj projekt realizira. Kada dadu zeleno svjetlo, mi  ćemo ga proslijediti 
Poglavarstvu, a Poglavarstvo će ga dostaviti  vama, poštovani vijećnici i vijećnice, na 
glasanje i usvajanje.        
            Nakon toga  slijedi operativni plan. 
            Hvala lijepa. 
 
            ANTON PERUŠKJO :  
            Hvala kolegice  Bulešić. 
            Vijećnica zadovoljna odgovorom. 
            Riječ ima kolega vijećnik Mauro Ivančić. 
            Preskočili  smo kolegu  vijećnika Lina Rošu, tako da će on biti posljednji. 
 
            MAURO IVANČIĆ :  
            Poštovanje, dobar večer  svima ! 
            Pitanje koje imam, sugeriram da se uputi  Udruzi arhitekata Istre vezano za planirane 
izmjene prostorno planske  dokumentacije Grada Pule, odnosno  tražim da se očituju vezano 
za planiranu izgradnju, a i urbanizaciju  u dijelovima zelenih površina i parkovima Grada 
Pule.  
            Drugo pitanje  se odnosi na cestogradnju, na prometnicu, koja je već  desetljećima u  
Prostornom planu Istarske županije, cestu Porto Porton – Novigrad, za koju nema nikakvih 
pomaka, pa tražim da se postavi pitanje Županijskoj upravi za ceste i Hrvatskim cestama da 
vidimo u kojoj se fazi  nalazi ta cesta. Pouzdano znam da  je  bila u  tijeku  izrada nekih 
projekata vezano za tu prometnicu, pa da vidimo  gdje se nalazimo.  
             Treće, izražavam žaljenje što nismo dobili odgovor na pitanje, kao i gospodin Silvano 
Hrelja, vezano za probleme  odnosa mještana uz  Butonigu i Hrvatskih voda. Nažalost, niti  
osam mjeseci nakon  formiranja komisije u kojoj su članovi  Istarske županije, ta se komisija 
nije  sastala. Ne znamo zbog  čega nismo dobili  odgovor. Molim da zbog toga urgirate 
odgovor.  
             I četvrto pitanje.    
 
            ANTON PERUŠKO :  
            Hvala. Isteklo vam je  vrijeme. 
            Izuzetno sam vam dozvolio  3 pitanja, a imate pravo na  2 pitanja.  
            U funkciji predsjednika Županijske  skupštine Istarske županije uputio sam u 
proceduru dobivanje odgovora na postavljeno pitanje. 
            Riječ ima gospodin Ivan Jakovčić. 
 
            IVAN JAKOVČIĆ :  
            Htio bih iskoristiti ovu govornicu i reći nešto što je kolega vijećnik zatražio da kažu  
arhitekti Pule. Vi možete napisati pismo  i zatražiti da se arhitekti očituju vama. Mi možemo 
biti poštari, ali mislim da nema smisla da budemo poštari, jer time dolazimo u jednu apsurdnu 
situaciju. Mi  ćemo to napraviti ako na tome insistirate. 
            Ali, ja ću  jasno reći da sam osobno  protiv  gradnje u parkovima u Puli , neovisno o 
tome što  struka, arhitekti, konzervatori, ne žele dati na takav plan koji ne predviđa  gradnju u  
nekim  parkovima, a u nekima predviđa minimalnu gradnju, odobrenje. I ja protestiram zbog  
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toga javno ovdje. Želim da se  poštuje činjenica, neovisno o struci koja govori  drukčije, da 
većina građana Pule ne želi gradnju  u parkovima, i ako ti građani, koji  čine veliku većinu, 
prema svemu sudeći, ne žele gradnju u parkovima,  Pula će ostati ranjena kao što je ranjena 
za vrijeme II  svjetskog rata, jer svugdje gdje su u Puli zelene površine  u 90 %  slučajeva 
tamo su  bile nekada zgrade, što svi znamo. Ako građani  žele takvu Pulu, mi kao politika,  
nemamo pravo  činiti drukčije, jer u ovom  slučaju se ne škodi vitalnim interesima nikoga. 
Nažalost, grad ostaje onakav kakav je , što sigurno struka s pravom traži da bude  drukčije. 
Međutim, politika  treba biti dovoljno senzibilna za prostor, ali i za vrijeme. Vrijeme je takvo  
da velika većina građana ne žele izgradnju u parkovima. Osobno se slažem s time, ma da 
privatno mogu imati drukčiji  stav.  Često debatiram o tome s prijateljima, ali  činjenica je da 
je takvo  stanje. Zato jasno i glasno pozivam da nema gradnje u parkovima u Puli.  I arhitekti, 
arheolozi i svi ostali, neka shvate današnji stav  i današnje vrijeme u kojemu  građani tako 
nešto  traže od nas koji smo u politici. Batine dobivamo mi iz županije zbog našeg 
Prostornog plana , kojeg ćemo djelomično promijeniti u tekstualnom dijelu, barem ćemo ga  
kao Poglavarstvo predložiti Skupštini i  vjerujem da čete ga prihvatiti.    
             Cesta Porte Porton - Novigrad je u planu i sigurno će se  graditi, jer su za nju 
osigurana sredstva. Prema tome tu je ponovno u pitanju volja Hrvatskih  cesta  da se 
napokon sve to skupa pokrene. Nadam se da će se krenuti u poslove. Nema razloga  da ta 
cesta stoji, jer  je projektirana i dokumentacija u velikoj mjeri gotova. Dakle, nema nikakvog  
razloga  da se ta  cesta,  pošto je novac osiguran,  ne počne graditi.  Od kada je napravljen 
Batermen  iz Buzeta do Porte Portona, sredstva za nastavak za Novigrad su  osigurana, 
dokumentacija je u velikoj  mjeri završena. Očekujem da će  početi gradnja  te ceste.  
 
            ANTON PERUŠKO :  
            Hvala. 
            I posljednji prijavljen za postavljanje vijećničkog pitanja je  kolega vijećnik Lino Roša. 
             LINO ROŠA :  
            Gospodine predsjedniče, gospodine župne, kolegice i kolege vijećnici, dobar večer, 
bona sera a tutti ! 
             Imam  2 pitanja za župana. 
             Prvo pitanje se odnosi  na  zaključak  Skupštine Istarske županije sa 22. sjednice za 
održavanje tematske sjednice  o problematici  zloupotrebe droge. Prošlo je od tada više od 
90 dana, pa pitam kada će se ta tematska sjednica održati. Zaključak sa te sjednice je bio da 
se zasebno raspravi o problematici zlouporabe droge,  bez drugih tema i problema. 
            Drugo pitanje je vezano za zonu Tison kod Vodnjana odnosno  Galižane, o kojoj  se 
u posljednje vrijeme  počelo  pričati, govoriti i  pisati. Imam  članak iz našeg dnevnog  lista u 
kojem je objavljen  razgovor  s Orianom Otočanom,  u kojem se kaže da je  Flandrijska vlada 
za poslovnu  zonu  Tisom u  Vodnjanu  izdvojila 76.673,00 €.  
            Budući da živim na tom području mene i građane sa tog područja, naročito građane 
Galižane, želimo znati nešto više o  zoni Tison. Javna rasprava  nije provedena, koliko se  
sjećam i koliko sam uspio primijetiti. Mjesni odbor Galižane je  trebao biti  formiran ovih dana, 
ali zbog proceduralne greške nije formiran. 
              Mislim da je važno znati što  građani Galižane misle,  jer je  to područje najbliže 
njima u toj zoni, gdje ima pašnjaka, vinograda, šuma,  gdje ovce pasu, petihi kukuriću i 
obrađuju se poljoprivredne kulture  i sve ostalo, pa želim postaviti pitanje : da li  želite znati 
što građani  Galižane  misle o  zoni Tison. 
           Hvala lijepa.   
 
           ANTON PERUŠKO :  
           Hvala, 
           Riječ ima župan Ivan Jakovčić. 
 
           IVAN JAKOVČIĆ :  
           Mi  smo pripremili materijale za  tematsku sjednicu, ali kako postoje još  nekakve 
inicijative, a tiču  se zdravstva i  relativno su povezane, mi ćemo  vam predložiti  da 
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raspravljamo  o svim temama bitnim za građane u  smislu zdravstva, pitanju droge, koje ste 
postavili kao jedno od najvažnijih pitanja i rješavanja tih pitanja u Istarskoj županiji. Mi  ćemo,  
uz problematiku ovisnosti,  raspravljati i o  drugim  temama koje su sličnog karaktera, jer se 
tiču zdravlja naših građana, i u tom kontekstu  vam pripremamo materijale. Evo, danas je 
došao i konkretan prijedlog Kluba vijećnika koji  je iznio gospodin Tedi Chiavalon sa  14 
potpisa, ne znam iz kojih klubova sve, ali u svakom  slučaju  činjenica je da ćemo imati 
sjednicu i  raspraviti  o tim temama i govoriti o tom najosjetljivijem problemu kako ga građani  
doživljavaju prema svim anketama u Istarskoj  županiji. 
            Što se tiče poslovnog parka Tison želim upozoriti da je industrijska zona, koja  se 
tada nije zvala Tison, ali je industrijska zona kraj Vodnjana, u prostornim planovima , koliko  
znam,  jedno  30, a možda i 40 godina, nisam siguran, moram reći. U  svakom  slučaju,  
kada sam došao  na funkciju  župana prije  5 godina, prvi problem s kojim sam se uhvatio u 
koštac je bio problem ovisnosti, a drugi problem nezaposlenosti. Problem nezaposlenosti se 
može riješiti jedino na način  da uz  turizam izgradimo nekoliko  poslovnih  zona gdje će naši 
ljudi  najti delo. Najveća predviđena industrijska zona u  Prostornom planu  je Vodnjanska,  
između Vodnjana i  Galižane. Predložio sam da se nazove Tison, jer je to jedan toponim  u 
tom području, jedna njiva  ili  jedna šumica, ne znam što je tamo, se zove Tizon ili Tison, pa 
smo toj industrijskoj zoni  dali naziv po tom toponimu na toj lokaciji.  U prostornim planovima 
je već  30  godina, naslijeđeno od  ranijih godina, kada se industrija Pule mislila dijelom seliti 
u Vodnjan i na Vodnjanštinu. I kao što  znate jedan dio «Uljanika» je  na Vodnjanštini  i zato 
je ta zona u Prostornom planu  već  30  godina. Mi smo to naslijedili i ostavili u Prostornom 
planu. Kada sam došao na mjesto  župana tražio  sam da se odlučimo  da li ćemo tu zonu 
razvijati ili je nećemo razvijati. Dogovoreno je zajedno sa gradom Vodnjanom   da se počne 
razvijati ta industrijska  zona. Dobili smo donaciju Flamanske vlade. Zajedno  sa  tvrtkom 
Haveland iz Belgije izradit će se prvi prijedlog mogućeg  načina razvoja  te zone. Praktički 
danas nemamo ništa, imamo  samo  Prostorni plan kojeg je usvojila ova  Skupština,  i  kao 
što sam rekao, bivša Skupština općine Pule pred 30  godina je predvidjela tu industrijsku 
zonu. Danas je djelomično Ipsilon ušao u tu poslovnu zonu, tako da će biti manja od onoga 
što je predviđeno,  Ipsilon je «oteo» zapadni rub  te poslovne zone, jer  je promijenjen pravac  
Ipsilona. Oni koji su u  ranijoj  skupštini bili se sjećaju da je Ipsilon  prošao   sa  istočne 
strane Vodnjana  i oteo dio zapadnog dijela poslovne zone Tison.   
            Zajedno s tvrtkom Haveland  na temelju njihovih  iskustava izradit ćemo prvi prijedlog  
mogućeg načina razvoja te zone. Oni upravljaju sa  desetaka poslovnih zona u Belgiji. To je 
javna tvrtka,  komunalna tvrtka, koja je  sastavljena od nekoliko poslovnih zona u Belgiji.  
Dakle, imamo donaciju od javnog sektora Belgije, prema njihovoj odluci o pomoći 
jugoistočnoj Europi. Kada izradimo konkretne planove ćemo doći  pred građane Vodnjana, 
što  ovako i onako radimo u  suradnji  i sa Gradom Vodnjanom. 
            Na kraju mogu  reći da Istarska županija predviđa u tom  poslovnom parku, jer ga 
tako  treba nazivati, koji neće biti, uvjeren sam, ništa drugo nego jedan zanimljivi poslovni 
park, izgradnju  Istarskog  velesajma. Na ulazu vidjeli  ste  izlaz Vodnjan – jug , koji ima 
jedan krak upravo predviđen za ulazak u  poslovni park, Na ulazu u poslovni park bi trebao 
biti  Istarski velesajam. Znam da je Grad Vodnjan u kontaktu, o  čemu sam nešto  i  čitao u 
medijima,  sa raznim potencijalnim partnerima, kao što su  razne trgovački lanci, acqua park, 
kapitala mađarskog porijekla, koji je zainteresiran za  izgradnju tog  acqua parka i navodno  
ima još nekih interesenata. 
           Kada to sve zajedno bude gotovo obveza je, ne Istarske županije, ali u svakom 
slučaju Grada Vodnajna, da dade na uvid  DPU i sve ono što je normalno kada se bude išlo  
u konkretnu realizaciju te poslovne zone. 
           Za sada  vam  mogu toliko reći i  obećati da će građani Galižane, građani Vodnjana i 
svi ostali, znati  svaki detalj o  svemu , jer  drukčije napose taj projekt  se ne može realizirati. 
Vjerujem da će imati i vašu jaku podršku , jer itekako trebamo, kao što je netko prije rekao,  
riješiti  problem nezaposlenosti u Istri.       
 
           ANTON PERUŠKO :  
           Hvala.  
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           Riječ ima vijećnik Lino Roša. 
 
           LINO ROŠA :  
             Još  jedanput  želim  ponoviti da imamo zaključak ove Skupštine da se tema 
zloupotrebe  droge raspravi odvojeno. Na 22 sjednici Skupštine Istarske županije je 
zaključeno da se  nikako ne ide u raspravu  u paketu s ostalim problemima vezano za 
probleme zdravlja. 
             Drugo, vezano za  slučaj zone Tison, zašto sam postavio pitanje : da li  želite znati 
što građani Galižane  misle!? 
              Mislim da je dobro znati  što oni  misle sada, a ne  kada stvari  budu  gotove, kada 
bude realizacija, kada budu  rovokopači i sva  mehanizacija na terenu, da se ne dogode  
repovi koji  su još uvijek  aktualni oko izgradnje tvornice kamene vune  Rockwoola, kada je 
stvar već krenula, pa su se neki građani s pravom, možda neki ne, pobunili što se to  tamo 
dešava. Mislim da bi bilo dobro pokrenuti inicijativu da građani Galižane sada znaju što se 
tamo dešava, jer neki  ulažu  ogromna  sredstva u maslinike, vinogradarstvo, u ostale grane 
poljoprivrede, izdvojit  će se ogromna sredstva za njihov  status koji imaju i onda će im se 
desiti da će na drugi  kraj njive ići preko Marčane.    
 
             ANTON PERUŠKO :  
             Hala kolega vijećnik. 
             Ja ću poslije reći nešto na kraju. Sada ću šutjeti. 
 
             IVAN JAKOVČIĆ :  
             Ja bih vas zamolio da prihvatite zajednički  raspravu i o drugim temama , jer jedna 
sjednica Županijske skupštine košta više desetak  tisuća kuna. Molim da prihvatite da 
jednostavno štedimo. Rasprava o  drogi je velika  i važna tema, dapače, želimo o njoj 
raspravljati, ali kada već  sazivamo sjednicu Županijske skupština, da barem traje nekoliko 
sati. Mislim da ima razloga da to tražimo, jer sama tema o drogi može trajati sat  vremena ,   
neće trajati  tri, četiri  sata,  pa mislim  da nam se isplati  kada se već nađemo na sjednici da  
raspravimo i o  ostalim problemima vezanim za zdravstvo i time uštedimo nešto sredstava.   
             Građani Galižane znaju da je Prostornim planom već 30 godina predviđena 
industrijska zona Vodnjan - Galižana.  Danas nemamo  DPU gotov, ali  najavljujemo  već  3, 
4 godine da predviđamo, i o tome se «transparentno» razgovara i obavještava javnost,  da u 
tom dijelu  namjeravamo izgraditi poslovni park. To nam je  cilj i molim vas da to objavite  
građanima Galižane. Prostorni plan je na snazi  30 godina, nije ga  donio Jakovčić, nego je 
već 30 godina tamo  predviđen poslovni park. Mi smo to naslijedili  i s tim projektom ćemo ići 
dalje. Svatko tko ima svoju parcelu, svoje zemljište tamo, bit  će na vrijeme upoznat, znat će 
što se misli napraviti, kako  može doći do sredstava, da li  želi prodati ili ne prodati  svoju 
parcelu, svoje zemljište. 
             Na tom djelu  već postoji  MRS. Nesreća je što je tako daleko od Pule, ali dobro je da 
je u toj poslovnoj zoni, kojoj je praktički već voda, struja i napravit će se kanalizacija, što 
znači  da  ćemo imati dobru infrastrukturu u toj poslovnoj zoni. U tom poslovnom parku već 
sada imamo dobru infrastrukturu.  
             Gledali smo vlasništvo  nad parcelama u toj poslovnoj zoni i na nesreću, poštovane 
kolegice i kolege, da budemo jasni, velika većina je državnog ili gradskog zemljišta ili u  
baredi. Danas je takva  situacija. Vjerujem da će većina  građana, koji  tamo imaju zemljište, 
biti  spremni prodati to zemljište za potrebe izgradnje  poslovnog parka, jer uglavnom se ono 
i ne upotrebljava u neke ekonomske svrhe. Posebno  sam se u to uvjerio, jer sam išao 
pogledati to područje, a pogledao  sam i ortofoto snimke. 
              Prema tome, to su  činjenice, to je realnost, u ovom  trenutku na terenu u tom  
dijelu.        
              Molio bih vas da ne idemo protiv  svake inicijative. Koja  god se inicijativa dogodi  u 
Istri uvijek se ide protiv. Ako se tako nastavi zaista ćemo biti  županija sa najvećom stopom 
nezaposlenosti, a ne kao što je  danas sa najmanje nezaposlenosti. 
 

 25



             ANTON PERUŠKO :  
             Hvala. 
             Zaključujem  vijećnička pitanja. 
             Kolegice i kolege, sat i pol  smo  postavljali vijećnička pitanja. Bit ćemo prisiljeni 
uvesti kocku. Jednostavno ne znam više što da  radim. Ovako dalje ne ide. U Poslovniku 
piše:     
              «Nakon postavljenog  dopunskog pitanja župan ima pravo  na odgovor u trajanju od  
2 minute». 
               Da li je  vaš komentar ujedno i pitanje, pa  logično da je, i ja već sada imam 
primjedbe  od kolege koji je  sa mnom za  stolom, ali  ne mogu  drukčije tumačiti  Poslovnik. 
Znam kolega Hrelja, ali i ja  sam premazan nekakvim gušćim mastima ili ne znam čijim,  
znam što  to sve znači i što  mogu. Međutim, mi ćemo morati to  razjasniti, jer u protivnom 
ćemo ovdje uvesti kuglu,  pa ćemo izvlačiti toliko pitanja koliko je i  nakon sat vremena ćemo  
završiti. Poslovnik je jasan i kaže ukoliko u roku od  60 minuta  nisu iscrpljena sva pitanja da 
predsjedavajući može staviti na glasanje da li  da se produži  vrijeme  trajanja za postavljanje 
vijećničkih pitanja. Mi smo to vrijeme produžili.   
              Ja ću zaista moliti  župana, članove Poglavarstva i sve vas da se kontroliramo  i  
svedemo u jedno razumno vrijeme. Vijećnička pitanja jesu  takva  da tangiraju životna pitanja 
i  ne mogu onemogućiti postavljanja pitanja i davanja odgovore u skladu s Poslovnikom. 
Kada je tako,  nemojte na mene  bacati krivicu. 
             /T. Persi : Nagradite one koji ne uzimaju  riječ !/. (Smijeh) 
              U Poslovniku točno piše da član Poglavarstva može  5 minuta govoriti, a vi možete 
govoriti  2 minute, izraziti vaše zadovoljstvo ili nezadovoljstvo i reći da li je to dopunsko 
pitanje ili  nije. Striktno se trebamo pridržavati Poslovnika. Znam i ja da to nije dobro , ali to 
zna i moja mater, ali praksa je takva. Hvala ! 
              
                AD - 3 

a) PRIJEDLOG ODLUKE O DODJELI GRBA ISTARSKE ŽUPANIJE 
      DOC. DR. FRANZU SCHAUSBERGERU 
b) PRIJEDLOG ODLUKE O DODJELI GRBA ISTARSKE ŽUPANIJE 

NENADU ČANKU 
c) PRIJEDLOG ODLUKE O DODJELI  GRBA ISTARSKE ŽUPANIJE 

GIOVANNIU DI STASSIJU 
d) PRIJEDLOG ODLUKE O DODJELI  GRBA ISTARSKE ŽUPANIJE  

GIANCARLU GALANU 
             
            Prijedlog   akata vijećnici su dobili uz  poziv za sjednicu. 
            Raspravu je održala Komisija za  priznanja  Županijske skupštine Istarske županije. 
 Dodatno uvodno  obrazloženje prijedloga je dao župan IVAN JAKOVČIĆ. 
 
 Predsjednik Komisije za priznanja Županijske skupštine Istarske županije, MIHO 
VALIĆ, izvijestio je  Skupštinu da Komisija  podržava dati prijedlog.  
  
 U raspravi su sudjelovali : MARINO ROCE, u ime Kluba vijećnika HDZ-ea, ORIANO 
BULIĆ, u ime Kluba vijećnika ISDS-a, u pojedinačnoj  raspravi : SILVANO  HRELJA, 
MAURO IVANČIĆ,  KLARA GRAHOVAC. 
 Predsjednik ANTON PERUŠKO, zaključuje raspravu i pojedinačno   daje na glasanje: 

a)  Prijedlog Odluke o dodjeli Grba Istarske županije doc.dr. Franzu 
       Schausberger 
b) Prijedlog Odluke o dodjeli Grba Istarske županije Nenadu Čanku 
c) Prijedlog Odluke o dodjeli Grba Istarske županije Giovanniu di Stassiu 
d) Prijedlog Odluke o dodjeli Grba Istarske županije Giancarlu Galanu, te nakon  

glasovanja konstatira  da je  Skupština donijela pod 
            a) sa 29 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i  1 «SUZDRŽANIM» glasom 
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                                                   O  D  L U  K  U  
o dodjeli  Grba Istarske županije doc. dr. Franzu  Schausbergeru 

 
1. Grb Istarske županije dodjeljuje se  DOC.DR. FRANZU SCHAUSBERGERU. 
2. Doc.dr. Franz Schausberger inicijator je i predsjednik Instituta regija Europe (IRE) sa 

sjedištem u Salzburgu u čijem je osnivanju sudjelovala i Istarska županija. Institut 
regija Europe je zaklada osnovana sa ciljem promicanja regionalnih interesa, 
regionalne suradnje, te znanstvenog istraživanja na području  europskog 
regionalizma i decentralizacije. Prijatelj je i podupiratelj Hrvatske  na putu  u  
europske integracije, Doc.dr. Franz Schausberger iskreni  je promicatelj Istarske 
županije u Austriji te snažno podupire austrijsko-hrvatske kulturne i gospodarske  
veze. 

3. Grb Istarske županije uručit će Župan Istarske županije Ivan Jakovčić, na svečanoj 
sjednici Skupštine Istarske županije povodom Dana istarskog statuta – La Gornata  
dello Statuto istriano. 

4. Ova Odluka stupa na snagu  danom objave u «Službenim novinama Istarske 
županije».  

 
            pod b)   sa 22 glasova «ZA», 1 glasom «PROTIV» i 9 «SUZDRŽANIH» glasova,  
 
                                                       O  D  L U  K U  

o dodjeli  Grba Istarske županije Nenadu Čanku 
 

1. Grb Istarske županije dodjeljuje se  NENADU ČANKU. 
2.  Nenad Čanak kao predsjednik Skupštine Autonomne pokrajine 

Vojvodine iznimno je zaslužan za uspostavljanje suradnje između 
Autonomne pokrajine Vojvodine i  Istarske županije koja traje  od 
2001. godine. U političkom radu istaknuo se  kao  regionalist i 
borac za  decentralizaciju , a tijekom 1990.-tih godina  istaknuti je 
protivnik Miloševićevog nacionalističkog  režima. 
Istaknuo  se i antiratnim djelovanjem za vrijeme rata koji  se vodio 
protiv  Republike Hrvatske. Pridonio je i uvođenju  hrvatskog jezika 
kao jednog  od službenih  jezika u Autonomnoj  pokrajini Vojvodini, 
te je svojim djelovanjem doprinio afirmaciji i zaštiti hrvatske 
manjine. Također je doprinio kulturnoj , gospšodarskoj i  političkoj 
suradnji između Istarske županije  i Autonomne pokrajine 
Vojvodina. 

3. Grb Istarske županije uručit će Župan Istarske županije Ivan 
      Jakovčić, na svečanoj sjednici Skupštine Istarske županije 
povodom 
      Dana istarskog statuta – La Gornata  dello Statuto istriano. 
4. Ova Odluka stupa na snagu  danom objave u «Službenim 
       novinama Istarske županije».     

 
          pod c) sa 32 glasova «ZA»,  bez  glasova «PROTIV» i  1 «SUZDRŽANIM» glasom,    
 
                                            O  D  L U K U  

   o dodjeli  Grba Istarske županije  Giovanniu di Stassiu 
 

1. Grb Istarske županije dodjeljuje se  GIOVANNIU  DI STASSIU. 
2. Giovanni di Stassi kao  predsjednik Kongresa lokalnih i regionalnih  vlasti pri Vijeću 

Europe inicirao je i koordinirao osnivanje Jadranske euroregije kao udruge jedinica 
teritorijalne samouprave s područje Republike Italije, Republike Slovenije, Republike 
Bosne i Hercegovine, Republike Crne Gore, Republike Albanije i Republike Hrvatske 
koja je osnovana 30. lipnja 2006. godine, sa sjedištem u Puli 
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Jadranska euroregija ima za cilj da područje Jadrana postane dugoročno  područje 
mira 

i suradnje, osobito na području  zaštite okoliša, ribarstva, gospodarstva, prometa i 
infrastrukture, turizma i kulture te  je  važan instrument  za integriranje svih jadranskih 
zemalja u EU. Na temelju modela osnivanja Jadranske euroregije Giovanni di Stassi 
inicirao je osnivanje sličnih  oblika multilateralne regionalne suradnje na području 
Crnog mora i Baltika. U svojem djelovanju kao predsjednik Kongresa lokalnih i 
 regionalnih  vlasti pri Vijeću Europe često je isticao Istarsku županiju kao primjer u 
 pogledu proeuropske politike i međuregionalne suradnje te zaštite temeljnih ljudskih  
 i manjinskih prava. 

3. Grb Istarske županije uručit će Župan Istarske županije Ivan Jakovčić, na svečanoj 
      sjednici Skupštine Istarske županije povodom Dana istarskog statuta – La Gornata 
      dello Statuto istriano. 
4. Ova Odluka stupa na snagu  danom objave u «Službenim novinama Istarske 

županije».  
  
            pod d)  sa 30 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i  1 «SUZDRŽANIM» glasom, 
donijela   pod 
                                                      O D L U K U  

             o dodjeli  Grba Istarske županije  Giancarlu Galanu 
 

1. Grb Istarske županije dodjeljuje se  GIANCARLU GALANU. 
2. Giancarlo  Galan, predsjednik Regije Veneto izuzetno je doprinio  razvoju bilateralne 

suradnje između Regije Veneto i Istarske županije. Otvoreno je pružao podršku  
Republii Hrv atskoj za  što raniji početak euro integracijskih  procesa.Regija Venweto 
i Istarska županija surađuju i  na brojnim bilateralnim i multilateralnim  EU projektima i  
to na području gospodarstva, zaštite okoliša, ribarstva i kulture. Regija Veneto  deset 
godina provodi  program financiranja zaštite i restauracije kulturne baštine na 
području Jadrana u koji su uključeni i brojni kulturni i povijesni  spomenici na području  
Istarske županije. Giancarlo Galan i regija Veneto pružili su snažnu  potporu procesu 
osnivanja Jadranske  euroregije sa sjedištem u Puli.  
Giancarlo Galan osvjedočeni je  iskreni prijatelj Istarske županije i čest gost koji je 
svojim  djelovanjem doprinio i turističkoj  promidžbi Istarske županije na području 
Veneta. 

3. Grb Istarske županije uručit će Župan Istarske županije Ivan Jakovčić, na svečanoj 
      sjednici Skupštine Istarske županije povodom Dana istarskog statuta – La Gornata 
      dello Statuto istriano. 
4. Ova Odluka stupa na snagu  danom objave u «Službenim novinama Istarske 

županije».  
 
            AD - 4  PRIJEDLOG MIŠLJENJA O INTERESU REPUBLIKE HRVATSKE 
                        ZA IZFRADNJU  GOLF IGRALIŠTA S PRATEĆIM SADRŽAJEM 
                       «CRVENI VRH» U KO SAVUDRIJA 
 
 Prijedlog  akta   vijećnici su primili  poštom. 
            Predlagač za ovu točku  dnevnoga reda je  Poglavarstvo  Istarske županije u ime 
kojeg je za davanje obrazloženja ovlastilo TULIA DEMETLIKA, člana Poglavarstva Istarske 
županije. 
             Izvješće Odbora za prostorno uređenje, zaštitu okoliša i graditeljstvo Županijske 
skupštine Istarske županije podnio je  LINO DOBRILA, predsjednik Odbora. 
             Odbor  podržava  Prijedlog Mišljenja o interesu Republike Hrvatske za  izgradnju  
golf igrališta s pratećim sadržajima «Crveni vrh» u KO Savudrija, te predlaže  Županijskoj  
skupštini  Istarske županije da  isto prihvati u predloženom tekstu. 
              U  raspravi su sudjelovali : JOSIP ANTON RUPNIK, u ime Kluba vijećnika HNS-a 
Zelenih, HSLS-a, u  pojedinačnoj  raspravi :ORIANO BULIĆ, MAURO IVANČIĆ, JOSIP 
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ANTON RUPNIK,  FABIO JELIČIĆ, ORIANO BULIĆ, replika, TULIO PERSI, IVAN 
JAKOVČIĆ, odgovori na postavljen pitanja.   
             Predsjednik   ANTON PERUŠKO , zaključuje raspravu i daje na glasanje Mišljenje o 
interesu Republike Hrvatske za izgradnju golf igrališta sa pratećim sadržajima «Crveni vrh» u 
KO Savudrija, te nakon glasovanja utvrđuje da je Skupština sa 27 glasom «ZA», 2 glasa 
«PROTIV» i 1 «SUZDRŽANIM»  glasom, donijela 
 
                                             M I Š L J E N J E 
o interesu Republike Hrvatske za izgradnju golf igrališta sa pratećim sadržajima 
«Crveni vrh» u KO Savudrija 
                                                        I 
 
             Utvrđuje se da je izgradnja  golf igrališta sa pratećim  sadržajima «Crveni vrh» u KO 
Savudrij u interesu Republike Hrvatske. 
 
                                                         II 
 
Izgradnja golf igrališta sa pratećim sadržajima «Crveni vrh» u KO Savudrija izvršiti će se na 
nekretninama u vlasništvu Republike Hrvatske, koje se nalaze u šumskogospodarskom 
području : 

- k.č.br.191 pašnjak sa 57050 m2 upisan u z.k.ul.1409 s pravom vlasništva na ime 
Republike Hrvatske ; 

- - k.č.br. 219/1 pašnjak sa 88400 m2 upisan u z.k.ul.1409 s pravom vlasništva na 
ime Republike Hrvatske ;  

- k.č.br.187 oranica i pašnjak sa 1072 m2 upisan u z.k.ul.1411 s pravom vlasništva 
na ime Republike Hrvatske ; 

- k.č.br.158 pašnjak sa 6377 m2 upisan u z.k.ul.1464 s pravom vlasništva na ime 
Republike Hrvatske ; 

- k.č.br. 180 šuma sa 16025 m2 upisana u z.k. 1664 s pravom vlaSNIPTVA NA IME  
Republike Hrvatske 

- k.č.br.194/2 pašnjak sa 5139 m2 upisan u z.k.ul.1464 s pravom vlasništva na ime 
Republike Hrvatske ; 

- - k.č.br.182/3 pašnjak sa 41561 m2 upisan u z.k.ul.1503 s pravom vlasništva na 
ime Republike Hrvatske ; 

- - k.č.br.181/1 pašnjak sa 47080 m2 upisan u z.k.ul.1503 s pravom vlasništva na 
ime Republike Hrvatske ; 

- k.č.br.182/6 pašnjak sa 5460 m2 upisan u z.k.ul.1503 s pravom vlasništva na ime 
Republike Hrvatske ; 

III 
            Ovo Mišljenje objavit će se  u»Službenim novinama  Istarske županije» 

 
AD – 5 PRIJEDLOG ODLUKE O OSNIVANJU  POVJERENSTVA ZA 
            SURADNJU  CIVILNOG I JAVNOG  SEKTORA SKUPŠTINE 
            ISTARSKE ŽUPANIJE  
 
Uvodno obrazloženje za ovu točku  dnevnoga reda dala je KRIŠTINA BULEŠIĆ,  

članica Poglavarstva Istarske županije zadužena za  civilno društvo.  
Pošto se nitko nije javio za  raspravu, predsjednik ANTON PERUŠKO,  zaključuje 

raspravu i daje na glasanje  Prijedlog Odluke  o osnivanju  Povjerenstva za suradnju  civilnog 
i  javnog  sektora Skupštine Istarske županije, te nakon glasovanja utvrđuje da je Skupština 
sa 30 glasova «ZA»,  bez glasova «PROTIV» i  1 «SUZDRŽANIM» glasom, donijela  

   
                                               O D L U K U 

o osnivanju  Povjerenstva za suradnju  civilnog i javnog  sektora Skupštine Istarske 
županije 
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AD – 5  PRIJEDLOG ODLUKE O PRIHVAĆANJU  PLANA RADA I  
              FINANCIJSKOG PLANA ZA 2007. GODINU  TRGOVAČKOG 
              DRUŠTVA «MIH» D.O.O. PULA 
 
Prijedlog  akta vijećnici su primili   poštom. 
Predlagatelj za ovu točku  dnevnog reda je  Poglavarstvo  Istarske županije u ime 

kojeg je za davanje  obrazloženja zadužilo  DARKA  KADUMA – direktora TD MIH d.o.o. 
Poreč. 

Raspravu je održao Odbor za gospodarstvo, financije i proračun, u ime kojeg je 
Izvješće podnio FABIO JELIČIĆ, predsjednik Odbora.   

Odbor je  donio ZAKLJUČAK 
1. Podržava se  Prijedlog Odluke o prihvaćanju  Plana rada  i Financijskog  

plana za 2007. godinu Trgovačkog društva MIH  d.o.o. Poreč 
2. Iako  Trgovačko društvo MIH d.o.o. spada u djelokrug Upravnog odjela za 

održivi  razvoj, Odbor  preporuča da se Program rada ubuduće razmatra 
istovremeno s  Programom rada AZRRI i Upravnog odjela za poljoprivredu, 
šumarstvo, lovstvo, ribarstvo i vodoprivredu. 

            U  raspravi su sudjelovali : ROMANO ČERNJUL, u ime Kluba vijećnika HSU-a,  
TEDI CHIAVALON, u ime Klub vijećnika  IDS-a, JOSIP ANTON RUPNIK, u ime Kluba 
vijećnika  HNS-a, ZELENIH, HSLS-a,  TEDI CHIAVALON, ispravak krivog navoda, IVAN 
JAKOVČIĆ, odgovori na pitanja, JOSIP RUPNIK, ispravak krivog navoda, MARINO 
ROCE, u ime Kluba vijećnika HDZ-ea, u pojedinačnoj  raspravi : LINO DOBRILA,  
PETAR RADETIĆ, IVAN JAKOVČIĆ, odgovori na postavljena pitanja,  TEDI 
CHIAVALON,  JOSIP ANTON RUPNIK, DARKO KADUM, odgovori na postavljena 
pitanja, ĐANFRANKO PRIBETIĆ, dodatno obrazloženje. 
             Predsjednik  ANTON PERUŠKO , zaključuje raspravu i daje na glasanje   Odluku o 
prihvaćanju Plana rada i Financijskog  plana za 2007. godinu trgovačkog  društva «MIH» 
d.o.o. Poreč, te nakon glasovanja utvrđuje da je Skupština sa 28 glasova «ZA», 1 glasom 
«PROTIV» i bez «SUZDRŽANIH» glasova, donijela 
 
                                                    O D L U K U  
 
o prihvaćanju  Plana rada i Financijskog plana za 2007. godinu  trgovačkog  društva 
«MIH» d.o.o. Poreč.  

         Članak 1. 
Prihvaća se Plan rada  i Financijski plan za 2007. godinu trgovačkog društva «MIH» 
d.o.o. Poreč. 
Plan rada i Financijski plan za 2007. godinu u prilogu su ove Odluke i čine njen sastavni 
dio. 
                                                  Članak 2 
Ova odluka stupa na snagu  osmog dana od dana objave u Službenim novinama 
Istarske županije 
 
AD - 7  PRIJEDLOG ODLUKE O KRITERIJIMA, MJERILIMA I NAČINU 
             FINANCIRANJA DOMOVA ZA STARIJE I NEMOĆNE OSOBE  U 2007, 
             GODINI 
 
    Akt za ovu točku dnevnoga  reda vijećnici su dobili  poštom. 
    Raspravu je proveo matični Odbor čiji zapisnik vijećnici su dobili na klupe.. 

           Pošto se nitko nije javio za raspravu predsjednik ANTON PERUŠKO,  zaključuje 
raspravu i daje na glasanje Prijedlog Odluke o kriterijima, mjerilima i načinu  financiranja 
domova  za starije i nemoćne osobe u 2007. godini, te nakon glasovanja utvrđuje da je 
Skupština sa  26 glasova «ZA», bez  glasova «PROTIV» i bez  «SUZDRŽANIH»  glasova, 
donijela 
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     O D L U K U 
 
o kriterijima, mjerilima i načinu  financiranja domova  za starije i nemoćne osobe u 
2007. godini. 
 

AD - 8  PRIJEDLOG ODLUKE O KRITERIJIMA, MJERILIMA I NAČINU 
             FINANCIRANJA  MATERIJALNIH I FINANCIJSKIH RASHODA 
             CENTARA ZA  SOCIJALNU SKRB I POMOĆI ZA PODMIRENJE 
             TROŠKOVA STANOVANJA KORISNICIMA KOJI SE GRIJU NA  
             DRVA U 2007. GODINI 
 
    Akt za ovu točku dnevnoga  reda vijećnici su dobili  poštom. 
    Raspravu je proveo matični Odbor čiji zapisnik vijećnici su dobili na klupe. 

           Pošto se nitko nije javio za raspravu predsjednik ANTON PERUŠKO, zaključuje 
raspravu i daje na glasanje Prijedlog Odluke o kriterijima, mjerilima i načinu  financiranja 
materijalnih i financijskih  rashoda centara za socijalnu skrb i pomoći za  podmirenje troškova 
stanovanja korisnicima koji se griju  na drva  u 2007. godini, te nakon glasovanja utvrđuje da 
je Skupština sa 24  glasom «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez   «SUZDRŽANIH»  glasova, 
donijela 
    O D L U K U 
     
o kriterijima, mjerilima i načinu  financiranja materijalnih i financijskih  rashoda 
centara za socijalnu skrb i pomoći za  podmirenje troškova stanovanja korisnicima 
koji se griju  na drva  u 2007. godini. 
 
 AD 9 PRIJEDLOG ODLUKE O KRITERIJIMA, MJERILIMA I NAČINU  
                      FINANCIRANJA  DECENTRALIZIRANIH  FUNKCIJA OSNOVNOG 
                      ŠKOLSTVA ZA 2007. GODINU  

 
    Akt za ovu točku dnevnoga  reda vijećnici su dobili  poštom. 
    Raspravu je proveo matični Odbor čiji zapisnik vijećnici su dobili na  klupe. 

           Pošto se nitko nije javio za raspravu, predsjednik ANTON PERUŠKO, zaključuje 
raspravu i daje na glasanje Prijedlog Odluke o kriterijima, mjerilima i načinu  financiranja 
decentraliziranih  funkcija osnovnog  školstva za 2007. godinu, te nakon glasovanja, utvrđuje 
da je Skupština sa 24 glasom «ZA», bez  glasova «PROTIV» i bez  «SUZDRŽANIH»  
glasova, donijela 
    O D L U K U 
  
o kriterijima, mjerilima i načinu  financiranja decentraliziranih  funkcija osnovnog  
školstva za 2007. godinu. 
 
 AD – 10 PRIJEDLOG ODLUKE O KRITERIJIMA, MJERILIMA I NAČINU  
                          FINANCIRANJA  DECENTRALIZIRANIH  FUNKCIJA SREDNJIH 
                          ŠKOLA I UČENIČKIH DOMOVA ZA 2007. GODINU 
 
              Skupština je bez  rasprave sa 24 glasom «ZA», bez  glasova «PROTIV» i bez  
«SUZDRŽANIH»  glasova, donijela 
 
     O D L U K U 
 
o kriterijima, mjerilima i načinu  financiranja decentraliziranih  funkcija  srednjih i  
učeničkih domova za 2007. godinu 
 
 AD – 11 
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a) PRIJEDLOG RJEŠENJA O RAZRJEŠENJU ČLANICE ODBORA ZA 
STATUT, POSLOVNIK I UPRAVU  

b) PRIJEDLOG RJEŠENJA O IMENOVANJU ČLANA ODBORA ZA 
STATUT, POSLOVNIK I UPRAVU 

 
Skupština je bez  rasprave sa  26 glasova «ZA», bez  glasova «PROTIV» i bez 

«SUZDRŽANIH»  glasova, donijela pod 
 a) 

     R J E Š E N J E 
 o razrješenju  članice Odbora za statut, poslovnik i upravu, Ane Matika Šetić 

 
    pod b )  
     R J E Š E N J E 
  o imenovanju  člana Odbora za statut, poslovnik Lovorke  Tomić, iz Pule, Mirna 1  
 
 AD - 12  

a) PRIJEDLOG RJEŠENJA O RAZRJEŠENJU ČLANICE ODBORA ZA 
LJUDSKA PRAV A 

b) PRIJEDLOG RJEŠENJA O IMENOVANJU ČLANA ODBORA ZA  
LJUDSKA PRAVA 

 
Skupština je bez rasprave  sa  26 glasova «ZA», bez  glasova «PROTIV» i bez 

«SUZDRŽANIH»  glasova, donijela pod 
a) 

     R J E Š E N J E 
          o razrješenju  članice Odbora za ljudska prava, Ane Matika Šetić 

 
  pod b )  
 
     R J E Š E N J E 
 o imenovanju  članice Odbora za ljudska prava, Lovorke Tomišić, iz Pule, Mirna 1 
 
 AD –13   

a) PRIJEDLOG RJEŠENJA O RAZRJEŠENJU ČLANA ŠKOLSKOG 
      ODBORA OŠ DIVŠIĆI 
b) PRIJEDLOG RJEŠENJA O RAZRJEŠENJU ČLANA ŠKOLSKOG 

              ODBORA OŠ DIVŠIĆI 
 
 Skupština je bez  rasprave sa 24 glasom «ZA», bez glasova «PROTIV» i  bez 
«SUZDRŽANIH»  glasova, donijela pod 
 a) 
     R J E Š E N J E 
o razrješenju člana Školskog odbora  OŠ Divšići, Vesna Draguzet, zbog prestanka 
rada imenovane u predmetnoj školi 
 pod b) 
     R J E Š E N J E 
           
            o imenovanju  člana Školskog odbora  Osnovne škole Divšići  
 
1. Branislav Subotić imenuje se za člana Školskog odbora OŠ Divšići, umjesto razriješene 
    članice Vesne Draguzet 
2. Mandat imenovanog  člana Školskog odbora  iz točke 1.  traje do isteka vremena  na  koje 
    je imenovan razriješeni  član Školskog odbora 
3. Ovo Rješenje stupa na snagu  danom objave u «Službenim novinama Istarske  županije». 
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 AD - 14  
   b) PRIJEDLOG RJEŠENJA O RAZRJEŠENJU ČLANA ŠKOLSKOG 

              ODBORA OŠ JOŽE ŠURAN VIŠNJAN 
 

 U  raspravi po ovoj  točki dnevnog  reda sudjelovali su :VLADIMIR GAŠPARINI,  
LAURA ŠUPERINA, odgovori na postavljena pitanja. 
 Pošto se više nitko nije javio za raspravu predsjednik ANTON PERUŠKO, zaključio je 
raspravu i dao na glasanje prijedlog Rješenja o  imenovanju  članova Školskog odbora OŠ 
Jože Šuran Višnjan, te nakon glasovanja utvrdio da je Skupština sa 26 glasom «ZA», bez 
glasova «PROTIV» i bez  «SUZDRŽANIH»  glasova, donijela 
 
                R J E Š E N J E 
 
              o  imenovanju  članova Školskog odbora OŠ Jože Šuran Višnjan. 
  
     I. 

Za članove Školskog odbora  OŠ Jože Šuran Višnjan imenuju se : 
1. Ban Torcello Dajana 
2. Pahović Ana 
3. Dujmić Ante 
4. Dmitrović Mirta 
5. Dagostin  Tatjana 
6. Graaziano  Črneka 
7. Nenad Čendak  

II. 
 Članovi Školskog odbora  iz točke 1.  imenuju se na  vrijeme od  4 godine i mogu biti  
ponovno imenovani. Mandat članova  teče od dana konstituiranja školskog odbora. 
     III. 
 Ovo Rješenje  stupa na snagu  danom objave u «Službenim  novinama Istarske 
županije».  
 

AD – 15  
c) PRIJEDLOG RJEŠENJA O IMENOVANJU ČLANOVA 
      ŠKOLSKOG ODBORA SŠ-SCUOLA MEDIA SUPERIORE 
      «LEONARDO  DA VINCI» BUJE 

 
Skupština je bez rasprave sa 25 glasova «ZA», bez  glasova «PROTIV» i  bez 

«SUZDRŽANIH»  glasova, donijela 
 

     R J E Š E N J E 
o imenovanju članova  Školskog odbora  SŠ-SCUOLA MEDIA SUPERIORE 
«LEONARDO DA VINCI» BUJE  
      I 
 Za članove Školskog odbora  Srednje škole Leonardo d Vinci  Buje – Scuola Media 
Superiore Dante da Vinci  Buje imenuje se : 

1. Mirela Barušić 
2. Fiorela Biasol 
3. Gaetano  Bencić 
4. Eliana Barbo – Corenica 
5. Katja Bonin 
6. Floriana Bassanesse Radin 
7. Lionella Pauzin Acquavita  

II 
Članovi Školskog odbora  iz točke 1.  imenuju se na  vrijeme od  4 godine i mogu biti  

ponovno imenovani. Mandat članova  teče od dana konstituiranja školskog odbora. 
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III. 

Ovo Rješenje  stupa na snagu  danom objave u «Službenim  novinama Istarske 
županije». 
 

AD – 16 
a) PRIJEDLOG RJEŠENJA O RAZRJEŠENJU ČLANA ŠKOLSKOG 
      ODBORASŠ BUZET 
b) PRIJEDLOG RJEŠENJA O IMENOVANJU  ČLANA ŠKOLSKOG 
     ODBORA  SŠ BUZET 

 
Skupština je sa 25 glasova «ZA», bez  glasova «PROTIV» i  bez «SUZDRŽANIH»  

glasova, donijela pod 
 a) 

     R J E Š E N J E 
         o razrješenju člana  Školskog odbora Srednje škole Buzet   
  

1. Franko  Krbavčić razrješuje se članstva u školskom odboru Srednje škole Buzet zbog 
prestanka školovanja djeteta u predmetnoj školi 

2. Ovo Rješenje stupa na snagu  danom objave u «Službenim novinama Istarske 
županije».  

 
 pod b) sa 26 glasova «ZA», bez  glasova «PROTIV» i  bez «SUZDRŽANIH»  

glasova, donijela 
     R J E Š E N J E 

   o  imenovanju člana Školskog odbora  SŠ Buzet 
 

1. Eleonora Kajin imenuje se  za člana Školskog odbor  SŠ Buzet umjesto  razriješenog  
člana Franka  Krbavčića. 

2. Mandat imenovanog  člana Školskog odbora  iz točke 1.  traje do isteka  vremena na  
koje je imenovan razriješeni  član Školskog odbora  

3. Ovo Rješenje  stupa na snagu  danom objave u  «Službenim novinama Istarske 
županije». 

 
            AD –17 

a) PRIJEDLOG RJEŠENJA O RAZRJEŠENJU ČLANA ŠKOLSKOG ODBORA 
      GLAZBENE ŠKOLE IVANA MATETIĆA RONJGOVA PULA 
b) PRIJEDLOG RJEŠENJA O IMENOVANJU ČLANA ŠKOLSKOG ODBORA 

GLAZBENE ŠKOLE IVANA MATETIĆA RONJGOVA PULA 
 
Skupština je bez  rasprave sa  28 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez  
«SUZDRŽANIH»  glasova, donijela pod 
 a) 

    R J E Š E N J E 
 
o  razrješenju  člana Školskog odbora  Glazbene škole Ivan Matetić Ronjgov Pula 
 

1. Vlada Može razrješuje se  članstva  u školskom odboru Glazbene škole Ivana 
Matetića Ronjgova zbog imenovanja na funkciju  ravnatelja 

2. Ovo Rješenje stupa na snagu danom objave u  «Službenim novinama Istarske 
županije» 

 
pod b)  

R J E Š E N J E  
 o imenovanju  člana školskog odbora  Glazbene škole Ivana Matetća Ronjgova Pula 
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1. Eduard Bobanović imenuje se za člana Školskog odbora  Glazbene škole 

Ivana Matetića Ronjgova Pula, umjesto razriješene  članice Vlade Može. 
2.   Mandat imenovanog    člana Školskog odbora iz točke  1.  traje do isteka 
      vremena na koje je imenovan razriješen  član Školskog odbora. 
2. Ovo Rješenje  stupa na snagu  danom  objave u «Službenim novinama 

Istarske 
      županije. 

  
 AD – 18 
 

a)  PRIJEDLOG RJEŠENJA O RAZRJEŠENJU  ČLANA ŠKOLSKOG 
           ODBORA STRUKOVNE ŠKOLE EUGENA KUMIČIĆA ROVINJ 

b)  PRIJEDLOG RJEŠENJA O IMENOVANJU  ČLANA ŠKOLSKOG 
           ODBORA STRUKOVNE ŠKOLE EUGENA KUMIČIĆA ROVINJ 
 
Skupština je bez rasprave sa 28 glasom «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez 

«SUZDRŽANIH»  glasova, donijela pod 
 a) 

     R J E Š E N J E 
 
o razrješenju člana Školskog odbora  Strukovne škole Eugena Kumičića Rovinj 
 
1. Carmen Kranjčić  razrješuje se  članstva u   Školskom odboru  Strukovne škole 
    Eugen Kumičić Rovinj zbog prestanka školovanja  djeteta imenovane u predmetnoj 
    školi 
2. Ovo Rješenje stupa na snagu  danom objave u  !»Službenim novinama Istarske 
    županije» 

pod  b)  
     R J E Š E N J E 
o imenovanju člana  Školskog odbora Strukovne škole Eugen Kumičića Rovinj 
  
1. Jadranka Bradetić imenuje se za člana Školskog odbora  Strukovne škole Eugena 

Kumičića Rovinj umjesto  razriješene članice Carmen Kranjčić 
      2.   Mandat imenovanog    člana Školskog odbora iz točke  1.  traje do isteka vremena na 
            koje je imenovan razriješen  član Školskog odbora. 

2. Ovo Rješenje  stupa na snagu  danom  objave u «Službenim novinama Istarske 
       županije. 

  
 Ovime je dnevni red iscrpljen. 
 Predsjednik ANTON PERUŠKO zahvaljuje se na suradnji, te najavljujem svečanu  
sjednicu Skupštine Istarske županije, koja će se održati  30.  ožujka 2007. godine u Poreču, 
za koju će  vijećnici dobiti poziv, te zaključuje 25. sjednicu  Skupštine Istarske županije. 

Sjednica je zaključena u  20,07  sati.  
 
 
 
SKRAĆENII ZAPISNIK VODIO :     PREDSJEDNI SIŽ : 
 
IVAN KLARIĆ                  ANTON PERUŠKO 
 
 
 
 
 

 35


	SKRAĆENI  ZAPISNIK 
	 
	PRISUTNI – ODSUTNI 

